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 הנחיית הטקס ע"י דובר העירייה מר חזי חקק. א. 

 דברי פתיחה ע"י מ"מ מנכ"ל העירייה מר לאוניד סמוליאנוב.      

 דבר ראש העיר הנבחר עו"ד רמי גרינברג וראשי הסיעות.         

 

, 1ערב טוב. ברוכים הבאים לישיבת המעוצה מספר   מר ח. חקאק:

. מיד אנחנו נתחיל את הישיבה החגיגית. אך קודם אני 17הוא שמספרה הכולל 

רוצה להציג בפניכם את המנהיג הכי חברתי שידעה מדינת ישראל. הוא צמח 

מלמטה, הוביל את כלכלת ישראל בתקופה הטובה ביותר שלה, שינה סדרי 

עדיפויות, וביצע רפורמיות היסטוריות: נטו משפחה, מחיר למשתכן, חיסכון 

, סבסוד צהרונים, עוד ועוד ועוד. גבירותיי ורבותיי, קבלו את שר לכל ילד

 האוצר משה כחלון בבקשה. 

 

ערב טוב לכולם. הגעתי רק לברכה קצרצרה, ממש   :השר מ. כחלון

קצרצרה, ולפגוש פה חברים. ולברך את רמי ראש העיר ואת חברי מועצת העיר 

יות חבר מועצת העיר חיפה ניסיתי לה 1993ואתכם, ואני חייב לומר לכם, בשנת 

נכנסתי לכנסת. אז תמיד רציתי  2003-לא בחרו בי. וב 1998-ולא בחרו בי, וב

תהיה במקום אחר. אז אני  -להיות חבר מועצת עיר, אבל בורא עולם אמר 

באמת במקום אחר, והגעתי לכאן לברך אתכם. אני חושב שקרה משהו גדול 

זינוק, ואתם בתקופה חדשה. יש  בפתח תקווה. פתח תקווה בעזרת ה' לקראת

לכם באמת ראש עיר דינאמי, כבר עכשיו בכמה דקות האלה עלה לי כמה 

מיליונים לפתח תקווה. זאת החתיכת אבטיח הכי יקרה שיכולתי לאכול בחיים. 

מיליון. אבל בסדר, זה מגיע. ובאמת, יש לו תכניות  15נתן לי משולש כזה בשביל 

רינברג, אנחנו אתכם מועצת העיר, ואתכם אדירות, ואנחנו אתכם. מר ג

בעזרת ה' אתם תרגישו אותנו בתקופה הקרובה. שיהיה בהצלחה התושבים. 

 לפתח תקווה, למועצה, ולך אדוני ראש העיר. 
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היה לנו באמת שר שכיבד אותנו בנוכחותו, זה לא   מר ח. חקאק:

 97לפני  דבר שהוא מובן מאליו. ואנחנו מתחילים באופן רשמי את הישיבה.

, הוקמה המועצה המקומית הראשונה של המושבה פתח תקווה 1921שנה, בשנת 

שנה  140בראשות יהושע שטמפפר. פתח תקווה, אם המושבות, מציינת 

תושבים. החלטות הרות גורל מונחות לפתחה  265,000-להיווסדה, ומונה כיום כ

י העדיפויות של מועצת העיר. חברי המועצה והעומד בראשה, קובעים את סדר

ואת צביונה של העיר. המועצה הנכבדת שתשב בעוד מספר דקות על במה זו, 

השנים הבאות. אני מאחל לנו ולכל תושבי העיר,  5-היא שתקבע את פני העיר ב

שנים משגשגות ופוריות, ושהעיר פתח תקווה רק תעלה ותצמח  5-שנזכה ל

 ותוביל בכל תחומי החיים. 

של מועצת העיר. אך קודם ברשותכם, אזמין  אל  1מיד נתחיל בישיבה מספר 

שולחן המועצה את הפקידות הבכירה הסטטוטורית, שכל ניהול ישיבה מחייב 

מר לאוניד  -את השתתפותם. ראשון בין ראשונים, מ"מ מנכ"ל העירייה 

עו"ד שרית גרינבוים, גזברית העירייה  -סמוליאנוב, אחריו היועצת המשפטית 

רו"ח איילה קדוש, ורכזת ישיבות  -טיין, מבקרת העירייה רו"ח חני גולדש -

 הגב' טלי סנה.  -המועצה 

בזמן שהם מתיישבים, אני אספר לכם שעל שולחן מועצת העיר ממתינים לחברי 

וחברות המועצה, מארזי שי שנארזו על ידי תלמידי בית הספר לחינוך מיוחד 

לות נרכשו בהנחיית ראש על שם יאנוש קורצ'ק ואקי"ם סניף פתח תקווה. החבי

 העיר, וכל ההכנסות מהרכישה הינם לבעלי מוגבלות שכלית והתפתחותית. 

וכעת ברשותכם, זה האירוע, וזה הרגע לעשות זאת, אתכבד להזמין אל שולחן 

חברי חברות מועצת העיר פתח תקווה. ראשון יעלה מר אליהו  29המועצה את 

י, הגב' גילה בן נאים, מר צבי עידציק ברוכי, אחריו מר ישראל פרידמן, עו"ד אי

בליץ, עו"ד אורי אוהד, מר איציק ישראל, ד"ר תמי זיטלני, עו"ד איתי שונשיין, 

מר אדי קואז, מר אביהו סופר, מר סרחיו חביאר גולצמן, עו"ד חנוך דב 
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מילבצקי, הגב' ניבה בינה קפלן, מר רפי דהן, הגב' עידית ישראלוב לוין, מר 

י, עו"ד אורנה דוידאי, מר רועי פן, מר אשר שוקר, מר משה גנאדי בורשבסק

צלאח, הגב' ענת זנזורי, עו"ד רון כץ, מר אליהו גינת, מר צדוק בן משה, מר 

 אני מבקש מחברי המועצה לתפוס את מקומותיהם. אוריאל בוסו. 

של העיר פתח תקווה,  11-קהל נכבד, וזה המקום לעמוד ולהריע לראש העיר ה

 גרינברג. ראש העיר מוזמן לפתוח את הישיבה. עו"ד רמי 

 

 הישיבה נפתחה באופן רשמי.   עו"ד ר. גרינברג:

 

הישיבה נפתחה באופן רשמי. על סדר היום בישיבת   מר ח. חקאק:

המועצה, נשיאת דברים מפי ממלא מקום מנכ"ל העירייה, ראש העיר וראשי 

דר היום. ממלא מקום הצהרת אמונים של חברי המועצה וההצעות בס -הסיעות,

 מנכ"ל העירייה, מר לאוניד סמוליאנוב, בבקשה. 

 

כבוד ראש העיר מר רמי גרינברג, חברי מועצת העיר   מר ל. סמוליאנוב:

ביולי, על שטח  1878-ב, מנהלים, עובדים, תושבים יקרים, מכובדי כולם. 17-ה

 140, אחרי דונם, נוסדה המושבה הראשונה, נוסדה פתח תקווה. היום 3,400של 

-דונם, וגרים בפתח תקווה יותר מ 36,000נמצאים על שטח מעל שנה, אנחנו 

עובדי עירייה קמים כדי לשרת את תושבי  4,000-תושבים. כל בוקר כ 260,000

ילדים במערכת החינוך, מהגנים עד התיכונים. מנקים  60,000העיר. הם פוגשים 

ינות ציבוריות, נותנים עזרה רחובות, עשרות פארקים וג 1,000ומתקנים מעל 

לאלפי תושבים דרך שירותי רווחה ובריאות, מארגנים פעילויות תרבות, נוער 

וספורט בהם נהנים אלפים מתושבי העיר. כל אלה ועוד עשרות רבות של 

 משימות למען התושבים. 

, אתם תובילו את העיר בשנים הקרובות. 17-אדוני ראש העיר, חברי מועצת ה

כבדה וזכות גדולה. יהיו הציניקנים שיגידו 'עירייה זו לא חברת זו אחריות 
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הייטק, זו לא חברה פרטית'. זה נכון, אנחנו הרבה יותר מזה. מבחינת הגודל 

וון המקצועות, גאנחנו בשורה אחת עם החברות הכי גדולות במשק. מבחינת מ

תוכנה, אני לא מכיר חברה שעובדים בה יד ביד פועלי פינוי אשפה עם מהנדסי 

רופאים, וטרינרים, עובדים סוציאליים, סייעות, נהגים, מלווים, פסיכולוגים, 

 ועוד רבים ורבים אחרים. 

אך הדבר החשוב ביותר, אני לא מכיר שום חברה פרטית שההשפעה שלה על 

ל עירייה. בכולנו, איכות החיים של התושבים, יכולה להשתוות להשפעה ש

תלוי באיזה מצב רוח יקום תושב פתח תקווה,  מראש העיר עד אחרון העובדים,

 ואיזו איכות חיים תהיה לו. 

בשם עובדי העירייה, אני מברך אתכם, ואותך אדוני ראש העיר, וחברי מועצת 

, על היבחרותכם למועצת העיר, להוביל את העיר החמישית בגודלה 17-העיר ה

חתכם היא במדינת ישראל. ומאחל הצלחה רבה במילוי התפקיד שלכם, הצל

 הצלחה היא הצלחה של כולנו. בהצלחה. 

 

אני מתכבד להזמין את ראש העיר וראש סיעת   מר ח. חקאק:

 התחדשות, מר רמי גרינברג. 

 

מכובדי, קודם כל התושבים היקרים שהגיעו לכאן   עו"ד ר. גרינברג:

לכבד אותנו. מכובדי כל חברי מועצת העיר שפעלו ויפעלו עוד רבות למען תושבי 

פתח תקווה. יש פה חברים יקרים שאנחנו מכירים משנים רבות, וגם שיתוף 

פעולה פורה במשך כל השנים. ושיתוף הפעולה זה ימשיך, כדי באמת לבוא 

ולהצעיד את העיר שלנו באמת כמה דרגות גבוהות קדימה, כדי להפוך את פתח 

 תקווה להיות עיר מובילה בכל התחומים.

שה כחלון שר האוצר, שמצא לנכון להגיע פה לערב אני רוצה גם להודות לשר מ

חגיגי זה ולברך אותנו. שיתוף הפעולה עם משרדי ממשלה זו אבן דרך שאני 

לאפשרות של עיר להתפתח בצורה וד מאמין בה, זה משהו מאוד משמעותי מא
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משמעותית ולהשתדרג. אולי דברים שהיו פחות בעבר, אבל אין ספק שאנחנו 

ת בעתיד, וכבר עכשיו, מחר יש פגישה עם שר הרווחה חיים נפעל איתם ביתר שא

כץ וביום ראשון עם שר התחבורה ישראל כץ. היתה לנו כבר פגישה עם השר 

.. שכבר עשינו פגישות עבודה רציניות, עוד לפני  גלנט, ועוד הרבה מאוד.

 שנכנסנו לתפקיד באופן רמי.

ים כאן, מנהלים בכירים, מכובדי כל הפקידות הבכירה וכל עובדי העירייה נמצא

מנהלי מנהלים, חברי ועד העובדים שאתם השותפים שלנו, אני רואה בזה ככה 

שותפים באמת להוביל את המהפכה למען העיר, למען התושבים, למען 

העובדים, למען כל הדבר הענק והיקר הזה שנקרא העיר פתח תקווה עם 

, ואין ספק שאתם רוצים תושביה. ואין ספק שאתם יודעים ומכירים את העבודה

באמת לבוא ולתת את השירות הכי טוב לתושבים. ולכן גם אין לי ספק שביחד 

נדע לבוא ולפעול ביעילות, ולראות את המטרה היחידה לנגד עינינו, של לתת 

את השירות לתושבים בצורה הטובה ביותר, ובשיתוף פעולה פורה בין כל 

ות את זה על הצד הטוב ביותר, הגורמים, בין כל הצדדים. נדע באמת לעש

ולעמוד במשימה העיקרית ואולי היחידה שלנו ולתת שירות לתושבי העיר פתח 

תקווה בכמות, בזמן ובאיכות לכל המגזרים, לכל השכונות, בכל התחומים. כי 

 זו בדיוק המשימה היחידה שלנו.

ה אני רוצה גם להודות למשפחתי היקרה, הוריי, אחיי ואחיותיי וכל המשפח

הנרחבת שהגיעו פה לכבד אותי ואותנו בערב מיוחד זה. בסופו של יום, בן אדם, 

יעשה וכמה שהוא יפעל, וכמה שהוא ירוץ, אם אין לו משפחה תומכת  אכמה שהו

ומשפחה חזקה שנותנת את הגב, אבל לא רק את גב, גם את השורשים, את 

מען המדינה, היסודות מהתחלה לבוא ולעשות את הדברים נכון למען העם, ל

למען הציבור, למען העיר והתושבים, דבר לא יכול לקרות מאליו. ומשפחתי, 

, מגיל מאוד צעיר אני מעורב בעשייה הציבורית. לפעמים מי שמכיר אותי

שואלים אותי 'איך אתה הגעת לזה? מאיפה נמשכת לנושא הזה?'. אז כנראה זה 

ובאמת העזרה והסיוע, כי  בגנים, כנראה זה בחינוך מהבית. לא כנראה, בטוח.
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מי שיודע בעשייה הציבורית יש המון הקרבה. ואם אין מישהו שיודע לבוא ולתת 

את האוזן הקשבת ואת הכתף התומכת, שום דבר טוב לא יכול לקרות. אז תודה 

 רבה מקרב לב על הכל. 

אז אנחנו אחרי הבחירות, ועברנו מערכת בחירות, כמו כל מערכת בחירות. בדרך 

אומרים מערכת בחירות הכי קשה. אז לא, עברנו, אני כבר בחיי הפוליטיים כלל 

עברנו מערכות בחירות כאלה ואחרות. וכל מערכת בחירות יש בה אינטריגות 

ויש בה רגשות ויש בה אמוציות. ובסוף זה הליך דמוקרטי. אין מה לעשות, 

ש לנו את אנחנו צריכים להסתכל על זה גם בחיוב. כי בסוף, עצם העובדה שי

הזכות לבוא, ובצורה דמוקרטית לבחור את מי שיבוא וינהל לנו את חיינו, אז 

 זה משהו שזו זכות גדולה. צריך לדעת לקחת את זה למקום הזה. 

בסופו של יום נבחרי ציבור, שליחי ציבור, עובדי ציבור, זו זכות גדולה ולא 

לנו את הכוח לבוא  חסד. זו זכות גדולה שנותנים לנו את הכוח, הציבור נותן

ולשרת את התושבים בחזרה. ומערכת הבחירות היתה מערכת לא פשוטה, עם 

הרבה כמו שאמרתי אמוציות. אני שמח שבסופו של יום גם הציבור וגם רוב 

המעורבים במערכה הזאת, ידעו לבוא ולהסתכל על הדברים העיקריים. ידעו 

ה שנקרא לברור את המוץ לבוא ולהסתכל על הדברים העיקריים. ידעו לבוא ומ

מהתבן, ולראות באמת מה חשוב ומה צריך באמת כדי להרים את העיר הזאת 

באמת יביא את השינוי לעיר הזאת. ופחות לדרגות הרבה יותר גבוהות. מה 

השמצות, ופחות הכפשות ופחות רדידות כזאת או אחרת, שבסופו של יום לא 

ת בעיקר במי שמשתמש באותם מביאה את התוצאות, ובסופו של יום היא פוגע

 כלים. 

אז עברנו מערכת בחירות, והבאנו תוצאה מרשימה, ניצחון גדול פה בעיר פתח 

תקווה. ניצחון, שמי שבוחן, מי שקצת מכיר את הנסיבות ויודע אותן, זה ניצחון 

גדול, מעבר לכל הציפיות, מעבר לכל התחזיות, מעבר לכל מה שמקובל ונהוג 

יודעים, עברנו פה מערכות בחירות. הניצחון הזה היה גדול, בכל פרמטר. אנחנו 

כי הציבור באמת קודם כל רצה את השינוי, ודבר נוסף, האמין בי ובחברים פה, 
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 שאנחנו אלה שנדע לבוא ולהוביל את השינוי המיוחל לטובת תושבי העיר.

י והיום, אחרי הבחירות, אני ראש עיר של כולם. גם לפני זה, מי שיודע, היית

. והיום חבר מועצה של כולם. לא היה מי שפנה בכל נושא ולא קיבל את השירות

ראש עיר, איש ציבור  ראש עיר של כולם במלוא מובן המילה. יותר נכון לא

משרת ציבור של כולם. מכל הלב, בכל העוצמה, עם כל ההקרבה, עם כל הנתינה, 

כולנו בסוף נבחרת באמת של כולם. וגם כל היושבים כאן סביב השולחן הזה, 

אחת, שצריכה לראות באמת רק את טובת העיר והתושבים. להתעלות מעל 

 שיקולים פוליטיים, מעל אינטריגות פוליטיות. 

השנים האחרונות, דווקא  5-אני חושב שגם אני כחבר מועצת עיר ב

מהאופוזיציה, מי שעקב וראה, ההתנהלות היתה עניינית, מקצועית, איפה 

לתמוך, איפה שהיה צריך להתנגד לדברים שחשבתי שהם  –וך שהיה צריך לתמ

לא טובת הציבור להתנגד. אבל עשינו את זה באמת בצורה מכובדת, בצורה 

מקצועית. אני בטוח שכל הנבחרת הזאת כאן, גם החדשים שנמצאים כאן, אני 

כבר מברך אותם בהזדמנות זאת, יש כאלה חדשים ישנים, יש כאלה חדשים ויש 

יקים. כולנו מבינים ויודעים שבאמת בסופו של יום הציבור יראה, לא כאל הות

יודע ורוצה את התוצאות האמיתיות שזה דברים שאנחנו  יראה, הציבור בסוף 

 נעשה לטובת העיר ולטובת התושבים בכל התחומים. 

אנחנו נדע לעבוד בשיתוף פעולה יחד עם השותפים הקרובים, שגם הלכו איתנו 

חלק פה מהקואליציה שלנו, מ"מ ראש העיר הרב אוריאל  דרך משותפת, ועם

בוסו מש"ס, צדוק בן משה סגן ראש העיר המיועד מטעם סיעת התחדשות, 

ידידי, חברי עו"ד רון כץ מ"מ ראש העיר. וכמובן כל ראשי הסיעות, כל החברים 

וכולם, וסגן ראש העיר מר איציק דיעי, אנחנו נדע באמת לבוא ולעבוד בשיתוף 

זה עורר  ה, כדי לראות איך להצעיד את העיר שלנו. מזל שהזכרתי אותך,פעול

את הקהל, איציק. לבוא ולהצעיד את העיר קדימה, ביחד ובשיתוף. וכמו 

 שאמרתי, זה יהיה בשיתוף. 

אנשים עם ניסיון שיכולים לתרום למערכה. כמו חבר סיעתי, ידידי  היש פה הרב
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ים פה איך העולם הוא גלגל. כשאני רפי דהן, משנה לראש העיר. שבאמת רוא

, תמכתי בו כשהוא רץ לראשות העיר. היום הוא תמך בי, והוא 20הייתי בגיל 

 חבר מועצת עיר מטעמי. 

ועם כל הידע ועם כל הניסיון, ועם כל באמת המקום האמיתי שאני בא ממנו, 

. ואני יכול לספר על עצמי, אני התחלתי את העשייה הציבורית מגיל קטן מאוד

ויודע,  זה משך אותי, זה מה שדיבר אליי, זה מבחינתי ייעוד החיים. מי שמכיר 

מבחינת ההקרבה והנתינה, זה משהו שבאמת בא מהלב, זה משהו שהוא דרך 

חיים, זה ייעוד לחיים. לבוא ולתת ולעשות למען הציבור. ובעיר פתח תקווה 

פה באופן ציבורי  , כיו"ר של תנועת נוער, ובשלב יותר מאורח כפעיל14מגיל 

בכל התחומים, וכעובד עירייה בכיר במשך כמה שנים, וכחבר מועצה מאוד 

פעיל. מה שראיתי לנגד עיניי, זה באמת רק את טובת העיר, רק את טובת 

 התושבים, עם הקרבה גדולה. 

לקחת  כי הסיפוק הגדול שלי, אני בטוח של החברים גם כאן, ברגע שאתה מצליח

הכלל, לתת למען הציבור. זו הגדולה שלנו. שאתה לוקח  מעצמך, ולתת למען

אתה עושה לעצמך, אלא ההיפך לוקח מה ששלך ואתה יודע  ואתה רואה לא רק

להעניק לאחר ולתת לאחר. וזה לא רק בפן החומרי. ההיפך, זה גם בפן של 

היכולות, לבוא ולהעניק ולתת. והיום כראש עיר, יש את כל הכוחות וכל 

ט את המערכת הגדולה הזאת על כל המכלול הגדול של העובדים העוצמות לנוו

שלה. ועם כל התקציבים הגדולים ושיתופים עם משרדי ממשלה. באמת להצעיד 

 את העיר הזאת קדימה בכל התחומים.

משנכנסתי לתפקיד, אני גם מכיר את השטח היטב, אבל אתה רואה את זה, אתה 

תי, מהפיכה אמיתית בתוך באמת מרגיש שצריך להיעשות פה ניעור אמי

המערכת, בתוך השכונות, בכל התחומים, בכל הנושאים החשובים. ולעשות פה 

בוסט רציני של קפיצת דרך, כדי באמת להביא את פתח תקווה למקום שהיא 

 אמורה להיות בו.

ואנחנו נדע, ועוד לפני שנכנסתי לתפקיד והיום אנחנו מושבעים, יום אחרי 
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ר גם ואקום במערכת, נכנסנו לתפקיד והתחלנו לפעול, הבחירות, כדי לא ליצו

עשינו ישיבות עבודה כמו שאמרתי מול גורמי חוץ, עם כל הפקידות הבכירה, 

עם כל הגורמים הרלוונטיים בעיר, כדי באמת להתחיל להניע את המערכת 

לפעולות הנדרשות בכל התחומים. ומה שמנחה אותנו, כמו שאמרתי קווים 

ה קודם כל לראות איך אנחנו באים מייעלים את המערכת מאוד בסיסיים, ז

העירונית בשיתוף ועד העובדים, מייעלים אותה, כדי לעשות את העירייה גוף 

חזק עם עוצמות שיודע לתת מענה לתושבים בצורה הכי טובה והכי יעילה. עם 

אמנת שירות, עם לוחות, עם יעדים ומדדים, עם תכניות עבודה בתוך המערכת, 

נות. זה הייעוד שלנו. ולבוא יחד עם המערכת היעילה הזאת, לבוא ולקדם בשכו

את התחומים החשובים לתושבים בחינוך, בתחבורה, בהתחדשות העירונית, 

שהיום בערב אנחנו כבר מביאים את ההכרה וההקמה של מינהלת התחדשות 

 עירונית שלא היה עד היום והיה תקוע עד היום. אנחנו מביאים את זה הערב

תושבים שחיים בפתח  60,000להקים את זה, כדי באמת לתת תקווה למעל 

תקווה, בדירות לא כל כך בטיחותיות, בלי איכות חיים כל כך טובה. והמנהלת 

באמת תיתן לתושבים האלה תקווה ובאמת הזאת, עם כל הגב החזק שניתן לה, 

 איכות חיים טובה. 

ונוער ובספורט. הע יר פתח תקווה עיר שהובילה וזה גם בנושא של ביטחון 

בספורט שנים והדבר קצת מה שנקרא לא באותה צורה בשנים האחרונות. לדעת 

ובאמת שכל תושב לתת את כל הכלים לכל הנושאים החשובים באמת לתושבים. 

בתחום שהוא אוהב, בתחום שהוא חשוב לו, מעבר לכל התחומים המשותפים. 

עצמו, להצליח, להיות מצטיין,  לבוא ובאמת לתת לו את האפשרות לבטא את

לא רק להצליח. ואז ההצטיינות שלו תהיה הגאווה של העיר שלנו והצלחה של 

 כל העיר. 

ואני מדבר על תשתיות ופיתוח השכונות ושיקום שכונות. גם בחדשות להשלים 

את מה שצריך, וגם בוותיקות, ותכנית עבודה מקיפה לפתרון הבעיות 

חלפים וכיכרות ורמזורים וכבישים עוקפים, וכל מה התנועתיות אם זה בניית מ
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באמת לעשות את התפקיד שלנו ולעשות את זה הכי טוב. שפתח תקווה שנדרש 

לא תהיה עיר שמדשדשת מאחורה בכל מיני פרמטרים, ותהיה המובילה 

בניקיון, ומובילה בחינוך, ומובילה בביטחון, ומובילה בכל התחומים 

 באהבה ובאמת מתוך ראייה אמיתית. הרלוונטיים. ונעשה את זה 

וכבר ביצענו כמה החלטות חשובות, שרק מראות את הכיוון. קודם כל אני כמי 

 10%שמבקש התייעלות, דבר ראשון שעשיתי, קיצצתי מהשכר המיועד שלי 

לטובת העירייה. קיבלנו החלטה לבוא ובאמת לאפשר לגמלאים לחנות בכל 

. קיבלנו 16:00היות סגורים בבתים משעה שעות היום ברחבי פתח תקווה ולא ל

כבר החלטה שתושבים שבמקום שישלמו על פחים שהעירייה מספקת להם 

ולפעמים גם שוברת להם, יקבלו את זה כשירות חינם מהעירייה. וקיבלנו עוד 

הרבה מאוד החלטות נוספות שקשורות לתוך מערכת העירונית מבחינת סדר 

רכת הזאת הכי טובה, ולתת את השירות הכי וארגון, כדי באמת לעשות את המע

טוב. ויש עוד הרבה החלטות שהתקבלו, ויש עוד הרבה נושאים שאנחנו נטפל 

חנו פה רק בשבילכם התושבים לכולם, לא בהם ונעשה אותם. ותזכרו תמיד, אנ

לשום מטרה אחרת. כל ההחלטות, כל הדברים שהתקבלו וייעשו, זה רק מתוך 

יבור והעיר. בלי פוליטיקות, בלי אינטרסים, בלי ראייה של התושבים והצ

 אינטריגות. ככה אנחנו פועלים וזה מה שיהיה. 

סגנים לאישור בשכר,  5וכחלק מדוגמא נוספת, גם כאן הערב, שיכולנו להביא 

. משהו שלא קיים, בטח לא היה פה, אז 5סגנים במקום  3החלטתי להביא רק 

גמא אישית שלנו להתייעלות ואיך לא קיים בעיריות אחרות. באמת לתת דו

צריך לנהוג בכספי ציבור. אז תמיד מה שינחה אותנו זה טובת העיר, טובת 

התושבים, רק זה מה שעומד לנגד עינינו, רק זה מה שיעניין אותנו, ונעשה את 

זה באמת בצורה של הרמוניה, של התחשבות בכל הגורמים שבעיר פתח תקווה. 

קוסמוס של מה שקורה במדינה. יש פה -היא מיקרוהעיר פתח תקווה היא עיר ש

מכל העדות, מכל המגזרים: דתיים, חילוניים, עולים מברית המועצות לשעבר, 

קוסמוס -עולים מאתיופיה. יש פה מכל העדות. זוגות צעירים ומבוגרים. מיקרו
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וזו גאווה בשבילנו. ואני אדע לדאוג לכולם. אף אחד לא יהיה  של כל המדינה, 

ון השני, כל אחד יקבל את מה שמגיע לו, בשכונה שלו, בדיוק מ שמגיע על חשב

לו, ולא יהיו פה חיכוכים, ולא יהיו עימותים, וזו תהיה באמת עיר לתפארת, 

לא רק בעבודה של המערכת העירונית, לא רק בזה שנהיה מובילים בכל 

נדע התחומים. אלא גם בהרמוניה ובהתחשבות העדתית, ובחלוקה השוויונית. ש

 לפעול אחד עם השני ואחד כלפי השני. 

מסמנים לי כבר שצריך לסיים, אני באמת רוצה להודות לכולכם אז באמת, כי 

ולכולם. קודם כל, לכל מי שעזר וטרח ועמל בשביל שנגיע פה ונהיה במעמד 

זה רק בשבילכם, זה  –הזה. ואני רוצה להגיד לכם, מה שעמלתם, מה שטרחתם 

ת לנו את הכוח לעבוד בשבילכם. רוצה להודות לכולם, רוצה לא לכבודנו. זה לת

להודות לכל תושבי פתח תקווה על זה שבסוף אנחנו צריכים לשרת אותם, ונתנו 

 לנו את הזכות לשרת אותם, ונעשה את זה על הצד הטוב ביותר. 

רוצים להודות שוב לכל החברים שנמצאים כאן, ובהזדמנות גם לכל חברי 

ו, ואני מאחל להם הצלחה. וכמובן דלתנו תמיד פתוחה בפני מועצת העיר שפרש

כולם, לעזרה, לסיוע, לעצה, לשיתוף פעולה. אז שוב, תודה רבה מקרב לב 

לכולם. ואנחנו כבר בעבודה, ואחרי הטקסים ואחרי התודות ואחרי הברכות 

-ואחרי הנאומים ואחרי כל התפאורה הזאת, חוזרים לעבודה, בכל העוצמה מ

 בבוקר כדי לתת לכם את מה שצריך הכי טוב.  03:00וקר עד בב 07:00

אני רוצה גם להודות כמובן לידידי מר איציק ברוורמן, ראש העיר שסיים את 

תפקידו, על כל הנתינה. להיות ראש עיר זה לא פשוט, בטח לא בעיר גדולה כמו 

רות תושבים. ואני באמת רוצה להודות לו על השי 265,000פתח תקווה, עיר עם 

שנים, עוד לפני כן הוא גם היה כסגן ראש עיר, חבר  5שלו של הציבור במשך 

מועצת עיר, וכמובן הוא גם עדיין חבר מועצת עיר. ובאמת להודות לו מכל הלב. 

אני יכול להגיד שמערכת היחסים שלי עם איציק, אני מרשה לעצמי לקרוא לו 

ית, לפחות לא בינינו. איציק, היו מחלוקות, אבל אף פעם היא לא היתה איש

אני לא מדבר על דברים מסביב. אבל בינינו המערכת אף פעם לא היתה אישית, 
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מערכת של כבוד הדדי, של באמת הבנה, תובנה, וזה מעיד גם על האישיות של 

 איציק, ובהחלט מגיע לו תודה רבה. תודה רבה לכם והמשך ערב טוב. 

 

מין זג. אני מתכבד להתודה לראש העיר רמי גרינבר  מר ח. חקאק:

 את מר אוריאל בוסו, ראש סיעת ש"ס.

 

כבוד המכובדים, הרבנים, ראשי הקהילות, תושבים,   הרב א. בוסו:

ראש העיר הנבחר מר רמי גרינברג, ראש העיר היוצא אף על פי שאינו כאן, 

כבודו כאן, מר איציק ברוורמן, פקידו העירייה, חברי מועצה ותיקים וחדשים, 

 תח תקווה היקרים. תושבי פ

יחד עם חבריי לתנועת ש"ס אני שמח וגאה להשתתף זו הפעם השלישי ברציפות 

פתיחה חגיגית של ישיבת מועצת העיר החדשה בפתח תקוה. לי,  –במעמד הרם 

כמו לחלק מן היושבים כאן על הבמה, זוהי חזרה אל תוך העשייה הציבורית, 

 ללא שנות, לא יום ולא לילה. שליחות שפעמים גם קשה ותובענית, שליחות 

במערכת האחרונה זכינו שוב לקיים מצוות לשמוע בקול דברי חכמים, והלכנו 

לאורם של מועצם חכמי התורה, שתנועת ש"ס, בנשיאות מרן, ראש הישיבה, 

חכם שלום כהן שליטא. ואכן, תוצאות הבחירות האחרונות בהם הכפילה 

דולה ומרשימה. הבחירות הללו היו סיעתנו את מספר מצביעיה, היו להצלחה ג

שנים  5-בוודאי ביטוי של הערכה לתוצאות, להשקעה של נציגנו בתנועת ש"ס ב

 שחלפו, לביטוי של כמיהה להמשך מסורת של עשייה. 

תושבי פתח תקווה, יחד עם התנועות החברתיות שבתוכה וקהילות רבות, הביעו 

השנים  5-נהגת העיר באת אמונם, בחרו בנו להיות שותפים, מובילים בה

 הבאות. ניתנה לנו זכות, אך גם אחריות גדולה בצידה. 

הזדמנות נוספת לי להודות לשותפים שהלכו איתנו כברת דרך ארוכה, לחבריי 

מר יואל בוגמי שסחף איתו את תנועת כולנו, ידידי מה שלומי איבגי, יו"ר ועד 

יופיה, וכמובן תנועת שכונת יוספטל, קריות חב"ד, ברסלב, קהילות יוצאי את
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 ישי בראשות בני זהבי, שחברה והתמזגה עם תנועת ש"ס עד להצלחה הגדולה. 

לא נעלמה מאיתנו העבודה שהיתה זו תנועת ש"ס הראשונה שזיהתה בקרב 

תושבי העיר את הרצון לשינוי, ובכך הטתה את הכף למען בחירתו של ראש העיר 

 הבוחר כפי שאכן התבטא בתוצאות. הנכנס, ואנו שמחים שאכן קיימנו את רצון 

אנו מודים ומברכים על בחירתו של מר רמי גרינברג לכהונה הרמה בתפקיד 

עיר ואם בישראל. בטוחים אנו כי ראש העיר של אם המושבות פתח תקווה, 

התכונות המיוחדות שמצאנו אצל רמי, יהיו נדבך חשוב ומועיל בהנהגת העיר, 

נע אני כי כאחד נהיה שותפים לטוב העשייה. בשיפור כלל חיי התושבים. משוכ

הצלחתו היא הצלחתנו. עלינו החברים בהנהגת העיר,מוטלת האחריות להפשיל 

שרוולים ולעבוד קשה על מנת ליישם את המדיניות וסדרי העדיפויות החדשים, 

בשמי ובשם סיעתי אני מברך אותו בברכת דרך צלחה עם הרבה הישגים 

 תושבי עירנו.ותוצאות טובות, לציבור 

ברכת תודה לראש העיר היוצא מר איציק ברוורמן, ופה ההזדמנות להודות לו 

על עשייה רבת שנים בעיריית פתח תקווה, על תקופת עבודתנו המשותפת 

ופוריה. אני מאחל לו ולמשפחתו את כל הטוב. יש לאדוני מקום של כבוד בעיר 

 פתח תקווה. 

שמסיימים את כהונתם, על התרומה,  כאן העת להודות לחבריי במועצת העיר

ההקרבה, העבודה המסורה בהתנגדות מלאה. גיליתם מעורבות ואכפתיות מתוך 

מטרה להשפיע על עתידה של עירנו, על כך אתם ראויים להערכה ולהוקרה. 

חברי מועצה ובעיקר  29-ברכת ברוכים הבאים וכהונה פוריה ומוצלחת ל

ת ש"ס, מלאים נחישות למלא תפקידנו לחדשים שבינינו. אני וחבריי לתנוע

גם לאלה שלא בחרו בנו. נשתדל למלא את בנאמנות, בדאגה לכלל תושבי העיר. 

 צרכי הקהילות השונות ושל כלל האוכלוסיות והקבוצות בעיר. 

פתח תקווה שינתה פניה בשנים האחרונות בכל תחומי החיים. יצקנו תוכן רב 

במורשת ישראל בעירנו. פעילותנו בסימן  במישורים והעמקנו בפעולות ייחודיות

 נשמה ומסורת יהודית, ימשיכו אם ירצה השם להיות נר לרגלינו. 
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נגיע לבעיות האמיתיות בכל  בקרוב נכריז על הקמת מועצת השכונות, שדרכן 

שכונה, ויחד עמם לגבש פתרונות. נמשיך בדאגה וחתירה למצוינות, גם לצרכי 

בשנים הבאות נמשיך אם ירצה השם ביתר הביטחון וההכנה לשעת חירום. 

שאת. את הטיפול בחלשים, מלבד מחויבותנו הדתית והמוסרית לדאגה 

ולחלשים, אנו מאמינים כי חברה חזקה היא זו שמטפלת בחלשים. עיר 

המעוניינת להתפתח ולצמוח, חייבת להשקיע משאבים גם ביסודות החלשים, 

, יחד עם הסיעות השותפות, אנו ורק אז תתאפשר הצמיחה האמיתית. עין בעין

רואים חשיבות רבה להמשך ההשקעה, בחינוך ובתשתיות לחינוך. יחד נחתור 

לשוויון בתקצוב של כלל המערכות העירוניות, ובעיקר בתחומי החינוך 

 והתרבות. 

בעת הזאת אני נושא תפילה לבורא עולם, שנהיה ראויים ונצליח לממש את 

ת התקוות והציפיות של תושבי העיר, ששלחנו שליחותנו, להשתדל ולהגשים א

אותם למשימות הנעלות,למלא את משימתנו בנאמנות, ביושר ובחריצות. נשאף 

ונתפלל כי העיר תמשיך להיות פתוחה וסובלנית, אבל גם שוויונית ומאירת 

פנים לכלל האוכלוסיות. אנחנו חייבים למצוא את המאחד, ולהתעלם 

ביותר ובאהבה גדולה. לשם כך נהיה זקוקים מהמפריד, ולהעניק את הטוב 

 לעזרתם של כל החברים במועצת העיר, ושלכם התושבים כמובן. 

הרשו לי לנצל הזדמנות זו, ולהביע שוב את הערכתי לשותפים האמיתיים לסיעה 

ולדרך: הרב אליהו גינת, הרב אשר שוקר והרב משה צלאח. על העבודה הרבה 

.. שליחותנו, להם תודה אחת והליכה באחדות, תוך שיתוף פע ולה מוצלח ל.

 גדולה. 

טרם אחתום, אומר תודה ענקית בנימה אישית, למשפחתי היקרה, ששלי ושלכם 

הם הנני נושא בעול שינים ב 12שלהם הוא. תודה על שותפות והקרבה של  –

בתפקיד ממלא מקום ראש העיר. לסיום, אני מאחל ם, ומכהן הציבור יחד עמ

 מוצלחת לכולנו ולפתח תקווה עירנו. תודה רבה. קדנציה עשירה ו
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תודה למר אוריאל בוסו. אני מתכבד להזמין את   מר ח. חקאק:

 עו"ד רון כץ, ראש סיעת יש עתיד. 

 

ראש העיר חברי רמי גרינברג, חברי הנהלת העיר,    :כץ. רעו"ד 

אני חברי מועצת העיר, משפחתי היקרה, חבריי לדרך אורחים יקרים, ערב טוב. 

שמח וגאה להתייצב במעמד זה לקראת מינוי לתפקיד ממלא מקום ראש העיר 

וראש מינהל החינוך, תפקיד שאני רואה בו זכות ומחויבות אדירה כלפי כל 

 תושבי העיר.

במהלך החודשים האחרונים עברנו מערכת בחירות סוערת, ובסיומה קיבלנו את 

היום, אנחנו מתחילים את  השנים הבאות. 5-אמון הציבור להוביל את העיר ב

תושבים ותושבים הצביעו עבורנו ונתנו לנו את הכוח לשנות. אני  15,266המסע. 

מתחייב בפני כלל תושבי העיר לעשות שימוש בכוח שנתתם לנו, על מנת לבצע 

 ראש העיר וחבריי להנהלת העיר. מהפכה בעיר, בכל תחומי החיים, בהובלת 

יטבי, פיתוח וקידום פרויקטים ושוויון ראש העיר חרט על דגלו שירות מ

הזדמנויות. מטרות אלו יהיו נר לרגלינו, וימצאו ביטוי משמעותי בעשייה 

 העירונית בכלל ובמינהל החינוך בפרט. 

השנים האחרונות בתפקידיי במועצת העיר, השתדלתי ללמוד, להכיר  5-ב

זי שנרצה ולהבין את צרכי התושבים. במסגרת זו הבנתי שיש תחום אחד מרכ

להשקיע בו את מיטב זמני ומרצי, תחום החינוך. כפי שיאנוש קורצ'ק אמר 

לדורות, מחנך "הדואג לימים, זורע חיטים. הדואג לשנים, נוטע עצים. הדואג 

אנשים". אני מאמין שזו אינה קלישאה, זו המהות, ולכן החלטתי לקבל על 

ניגש למלאכה בחרדת קודש,  תוך כדי שאני מבין את עצמי את תיק החינוך. אני 

גודל המשימה ומורכבותה. הידיעה שלצידי במינהל החינוך ומערכת החינוך 

כולה, אנשים איכותיים, הטובים ביותר, שהדאגה לילדינו עומדת בראש 

מעייניהם מקלה עליי במקצת, אך אינה מפחיתה מהאחריות הרבה המונחת על 

 כתפיי כראש המערכת. 
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לטובה ביותר. אני שואף להפוך אותה למצוינת.  מערכת החינוך שלנו נחשבת

מצוינות היא ערך רחב ומגוון, והבסיס שאני שואף אליו, הוא שכל יחד שנכנס 

למערכת החינוך בעיר, ייצא ממנה קודם כל אדם ערכי, מוסרי, ובעל יכולת 

 121-חברתית איכותית. לשם כך הלמידה חייבת להיות משמעותית, להתאימה ל

בחינוך לערכים, תרומה לקהילה ומחויבות אזרחית. לשם אני ולעסוק יותר 

 וראש העיר שואפים ומכוונים. 

ת לשנות באופן דרמטי את חייו, כשלנו במער תכל ילד הוא עולם ומלואו, והיכול

היא בלתי נתפסת. אנחנו נמשיך לשמר את הטוב, לקדם ולשאוף לעתיד 

 כת החינוך בפתח תקווה. ואתגרים נוספים, ולהוביל מצוינות חינוכית במער

אני מודה לראש העיר על האמון שנתן בי, ואני מודה לחבריי לסיעה ולדרך, 

חנוך מילבצקי, סרחיו חביאר גולצמן ואביהו סופר. אני מודה לכל התומכים 

שלנו והפעילים, שעבדו לילות כימים, דחפו והאמינו. ואחרונים חביבים, הוריי, 

רוצה  ה, שליוו, תמכו והיו לצידי. אני רוצהבני משפחתי ובת זוגתי המדהימ

להודות מפה לראש העיר היוצא מר איציק ברוורמן, על האמון והאפשרות 

לפעול בתוך המערכת. ובמעמד חגיגי זה, אני רוצה לברך את ראש העיר רמי 

גרינברג, כבוד, זכות וכיף גדול, לשמש ממלא מקום שלך. בהצלחה לכל חבריי 

 . 17-במועצת העיר ה

 

תודה רבה לעורך הדין רון כץ. אני מתכבד להזמין   מר ח. חקאק:

 את עו"ד איציק דיעי ראש סיעת הבית היהודי. 

 

ערב טוב. בשם סיעת הבית היהודי, גילה בן נאים,   עו"ד א. דיעי:

 426-בוחרים שהצביעו לנו, ל 12,185-צבי בליץ ואנוכי, אנחנו רוצים להודות ל

יותר מכל סיעה אחרת. בפרשה שקראנו שבת שעברה, חיילים שנתנו בנו אמון 

נאמר שיעקב קם ממראה הנבואה. הוא אמר את עיקר החידוש התחדש לו 

במראה. "ויקץ יעקב משנתו ויאמר, אכן יש אשם במקום הזה, ואנוכי לא 
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ידעתי". מה שהתגלה ליעקב, הוא עד כמה האדם משפיע על כל העולמות. חז"ל 

קטן. האדם הוא דגם מוקטן של העולם. כל הכוחות אומרים שהאדם הוא עולם 

 המיוצגים פה על פי קביעתו יתנהו כל העולמות. 

עד כמה חשובים ומשמעותיים מעשי האדם. כמה האדם מכאן אנחנו למדים 

צריך לדקדק במעשיו, וכמה גדול כוחו לבנות את העולם כולו. אנחנו כולנו 

ה לעיר, ללא קשר לאיזה מגזר, נבחרנו על ידי הציבור לשרת אותו ולתת מענ

וללא קשר מי בחר בנו. מרגע שנבחרנו, אנחנו צריכים לעשות את המקסימום 

כדי שהעיר תצעד קדימה, והציבור בסופו של דבר יבחן אותנו לפי המעשים ולא 

 לפי הדיבורים. 

שנים של שיתוף  5אני רוצה להודות לראש העיר היוצא מר איציק ברוורמן, על 

רך את מר רמי גרינברג, ראש העיר הנכנס בהצלחה גדולה לתפקיד פעולה. לב

 החשוב. ההצלחה שלך היא תהיה ההצלחה של כל העיר. תודה רבה. 

 

תודה לעו"ד איציק דיעי. אני מתכבד להזמין את   מר ח. חקאק:

 עו"ד אורי אוהד, ראש סיעת הביצועיסטים. 

 

רופא? ערב טוב יש פה מישהו שהוא לא עו"ד בקהל?   עו"ד א. אהד:

לרמי גרינברג, ראש העיר הנבחר, ערב טוב לחברי מועצת העיר, ובעיקר לחברות 

חברות מועצת עיר, מגיע להן. בתוכן חברת מועצת העיר  6מועצת העיר, 

מסיעתנו, סיעת הביצועיסטים, ד"ר תמי ז'יטלני. עובדי עיריית פתח תקווה, 

 אורחים, ומעל הכל תושבי פתח תקווה היקרים. 

קודם כל, אני מודה שלערוך את הערב הזה כאן, את הישיבה הזאת כאן בתיכון 

ברנר, זה משהו שריגש אותי באופן אישי, כי כאן בתיכון ברנר התחלתי את 

הפעילות הציבורית שלי. כאן, בתיכון ברנר, כשהייתי יו"ר מועצת תלמידים, 

זו פעילות ערכית,  שלהיות שליח ציבור ולשרת ציבור, זו פעילות ערכית,למדתי 

זו פעילות שדרכה אתה יכול להשפיע לשנות ולהוביל דברים. ולכן, היום כחבר 
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 מועצת העיר שאני נמצא כאן, אין ספק שההתרגשות היא גדולה מאוד.

זאת גם זכות וגם חובה גדולה בעבורי, לברך בשמי ובשם סיעת הביצועיסטים 

של פתח תקווה. לאחל  11-את רמי גרינברג על בחירתו לתפקיד ראש העיר ה

לרמי מכל הלב הצלחה בתפקיד הקשה והמאתגר, אבל במקביל גם התפקיד מלא 

 סיפור ומהנה של הובלת העיר הנפלאה שלנו קדימה. 

זה גם המקום להודות לאיציק ברוורמן, ראש העיר היוצא, על עמידתו בראש 

אש עיר, ולאחל שנים, ועל השירות שהוא נתן לעיר כחבר מועצה, כסגן ר 5העיר 

 לו הצלחה בכל דרך שיבחר. 

תושבים  40ביום שישי האחרון היתה לי הזכות לעמוד בראש שיירה של 

ותושבות מפתח תקווה, שבאו בהתרעה קצרה, במזג אוויר סוער, ונענו ליוזמה 

עשורים  2שלנו לנסוע לשדרות ולחזק את תושבי המקום שסובלים כבר כמעט 

שם בשיירה לשדרות, ראיתי את פתח תקווה מטרור הרקטות והקסאמים. 

היפה, החמה, נטולת הציניות. פתח תקווה של האחדות והעזרה ההדדית. אלו 

בדיוק האנשים בעבורם אנחנו יושבים כאן היום. אלו האנשים שאת אמונים 

 ביקשנו ואותם אנחנו באים לשרת. 

של סיעת  יחד איתי הערב נמצאים כאן שותפיי לדרך, חברי המועצה הנבחרים

אמת, אמון ועשייה. הביצועיסטים: איציק ישראל וד"ר תמי ז'יטלני. אנשי 

נבחרי ציבור שצמחו מתוך העשייה הציבורית, שידעו לפעול במשך שנים 

בהתנדבות מלאה, בוועדי ההורים, בוועדי השכונות, בצופים, בעמותות 

ף אליי התנדבותיות. אני גאה מאוד על האמון שנתנו בי כשהחליטו להצטר

 וביחד להקים את סיעת הביצועיסטים. 

בבחירות האחרונות קיבלנו חברי הסיעה איציק תמי ואני, את אמונם של כמעט 

תושבות ותושבים בני פתח תקווה, אשר אמרו לנו באופן הברור ביותר  10,000

אנחנו סומכים עליכם שתילחמו על האינטרסים שלנו, סומכים עליכם  –

שמיעו את קולנו במועצת העיר באופן הברור ביותר שתעבדו בשבילנו ושת

והחזק ביותר. האמון הזה, האמון הגדול שקיבלנו מתושבי העיר, הוא זה שמניע 
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אותנו. זהו הדלק במנועי התבערה שלנו, וזהו הקוד האתי שמכתיב את 

פעילותנו. הבטחתנו והבטחנו שוב, כי המחויבות שלנו היא רק לתושבי העיר, 

 רק למטרה אחת משולשת ברורה: לשרת, לשרת ולשרת. ואנחנו כאן, 

אני עובר פה, בגלל שזה ערב חגיגי, על איזה ביקורת שתכננתי להשמיע, אני 

מודה, ואני ממשיך הלאה. אבל אני אגיע לקצה של הביקורת שאומרת משהו 

כזה, על אנשים שהחליטו שהם נכנסים לקואליציה בכל מחיר, שדווקא היום 

שאי אפשר להשפיע מהאופוזיציה, דווקא היום בערב הזה הוא היום, התירוץ 

נדון לכישלון. תשאלו את רמי, תראו בדיוק באיזה כסא הוא יושב, איפה 

שהפטיש הזה שמנהלים איתו את הישיבות, ואליו רמי הגיע מתוך ספסלי 

 האופוזיציה, ועל זה מגיע לו מחיאות כפיים. 

זה לא סוד שהיינו מעדיפים להיות  ואם כבר דיברנו על ספסלי האופוזיציה,

חלק מעשייה עירונית ולהשפיע עליה בתוקף אחריותנו וסמכות שהיינו מקבלים 

על מנהלים עירוניים שונים. אבל רמי החליט שלא לצרף אותנו לקואליציה 

העירונית, וכראש עירייה זאת כמובן זכותו המלאה והלגיטימית לבחור את 

 ים הוא רוצה לעבוד בקואליציה. שותפיו ולהחליט עם איזה אנש

את תפקידנו במועצת העיר נעשה קודם כל מתוך מחויבות גדולה ואחריות 

רמי ותוביל עירונית לכלל תושבי העיר. נתמוך ונגבה בכל החלטה שיוביל 

הקואליציה לטובת תושבי העיר ורווחתם. כל החלטה כזאת, גם כשהיא מגיעה 

ל את הרוח הגבית שלנו ואת התמיכה מגיעה מהקואליציה ומראש העיר, תקב

שלנו. כבר היום שמחנו לראות שחלק מתכנית העבודה שלנו, שיצאנו איתה 

לציבור ועליה קיבלנו אמון, כמו לדוגמא ביטול ההגבלה על חנייה חינם 

תכנית שאותן לגמלאים וקידום תחום ההתחדשות העירונית ומרכז העיר. 

כבר מקודמות ומבוצעות על ידי ראש התחלתי בכהונה הקצרה שלי כראש עיר, 

העיר הנכנס. מגיע לו מחיאות כפיים, אתם יכולים. דרך אגב, אנחנו פה בשביל 

 זה היום. בישיבות האחרות, כמו שאמר רמי, זה לעבוד.

תכנית העבודה שלנו בקדנציה הקרובה תהיה תכנית העבודה אותה הצגנו 
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נגיש למועצת לתושבי העיר, ועליה קיבלנו את אמונם. כבר בימ ים הקרובים 

העיר את הצעותינו להקצאת קרקע ומבנים לתנועות הצופים והנוער העובד 

והלומד באם המושבות. נגיש החלטה לשחרור הכספים של אגודות הספורט 

שמוקפאים בעירייה, חני. תכנית להחלפת כלל שטחי החול בגני הילדים לדשא 

ה הגדולים והמופרזים תשלומי הארנונסינטטי, וכמובן הצעה להפחתת 

 שמשלמים תושבי פתח תקווה. 

מנגד, נשמש כשומרי הסף נגד בזבוז כספי ציבור, נגד ביצוע עבירות על החוק 

וניסיונות לכופף חוקים ולהגמיש אותם. בעניין הזה דרך אגב, הלכנו ביממה 

האחרונה וקנינו מראש את חוברת ההדרכה של האופוזיציונר הכי אפקטיבי 

ירים של רמי גרינברג, ואנחנו מתכוונים ליישם את כל העצות שאנחנו מכ

 הטובות שהוא כתב בה. אפשר גם לצחוק במועצת העיר, כן. 

הערב תצביע מועצת העיר על ההחלטה לקרוא את הפארק הגדול על שמו של 

רשותה  תראש העיר הקודם איציק אוחיון. את ההצעה הזאת יזמתי לאחר קבל

רעייתו של איציק, ואחיו: דוד, מוטי ואורי, לפני קצת  של משפחת אוחיון, דליה

שנים במועצת העיר. לצערי אז ההצעה לא התקבלה. והיום ביוזמתו  3-יותר מ

של רמי, זה המקום לתקן את העוול, ולקרוא את הפארק הגדול על שם איציק 

 אוחיון. 

, זה לא סוד שאיציק ואני ידענו מחלוקות קשות וימים לא קלים, אבל קשה

קשה מאוד למצוא אדם עם זכויות רבות כמו של איציק אוחיון בקידום העיר, 

פיתוחה וצמיחתה, לא רק במישור פיזי, לא פחות מכך גם במישור הערכי 

והחינוכי. רוב האנשים שיושבים כאן, מכירים את איציק כראש עיר, אבל אני 

. פגשתי אותו בפעם הראשונה כשהוא מנהל אגף הנוער ואני תלמיד  בכיתה ח'

האמון של איציק במנהיגות צעירה, בטיפוח הנוער, במתן כלים להצלחה, הוביל 

לזכייתה של העיר פתח תקווה בפעם הראשונה בפרס החינוך הארצי. וכיו"ר 

מועצת תלמידים עירונית, הזמין אותי איציק להתלוות אליו לטקס בעפולה, בו 

 קיבל את הפרס משר החינוך דאז יצחק נבון.
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החלטה , הובלתי בגאווה את ה2013-החלפתי את איציק כראש העיר ב כאשר

להעניק לו את התואר אזרח כבוד של העיר פתח תקווה, כהוקרה על פעילותו 

 חסרת התקדים, גם כעובד עירייה וגם כראש עיר למען העיר ותושביה. 

הפארק הגדול מסמל בעיניי את מכלול העשייה של איציק, את החיבור שלו 

לתושביה ולכל תחומי העשייה שלה. הפארק מהווה מקום מפגש  לעיר,

לפעוטות, לבני נוער, לבוגרים, למשפחות ובני הגיל השלישי. בפארק מקיימים 

נוער, ספורט וקהילה. כל זאת כמובן לצד שטחים  פעילות תרבות, חינוך, 

וירוקים. ואין ראויה מההחלטה הזאת לקרוא את הפארק על שם  מוריקים 

 וחיון,להיות ההחלטה הראשונה שמקבלת מועצת העיר. איציק א

בספר הושע נכתב "ונתתי לה את כרמיה משם ואת עמק עכור לפתח תקווה". 

וכולי תקווה כי הקדנציה הזאת תהיה קדנציה של עשייה, של שירות, של 

 פעילות, קדנציה שהיא כל כולה פתח לתקווה. תודה רבה. 

 

והד. אני מתכבד להזמין את מר תודה לעו"ד אורי א  מר ח. חקאק:

 אליהו ברוכי, ראש סיעת יהדות התורה. 

 

י. פרידמן: ברשות המכובדים כולם, ידידי הרב אליהו ברוכי   הרב 

מקיים מאמר חז"ל "אמור מעט ועשה הרבה". ברכותיי שלוחות לו שיזכה 

 לעשות הרבה גם בקדנציה הזו. 

דשים, וברכת אחים שלוחה ראשית, ברוכים הבאים לחברי וחברות המועצה הח

לחברי המועצה הוותיקים. לצד הברכה למשמר היוצא, מר איציק ברוורמן, 

וברכה חמה לראש העיר הנכנס, ידידי רמי גרינברג. "ויהי נועם השם אלוקינו 

 עלינו, ומעשה ידינו כוננה עלינו, ומעשה ידינו כוננהו". 

כנו את העיר, העיר רבותיי, אנשים אחים אנחנו. בחודשים האחרונים לכל

לוכלכה פיזית, נפשית ורגשית. ועל מה לוכלכה העיר, על הזכות להיות אלו 

על הזכות לשרת את הציבור, את הציבור שבחר לבחור,  ,שמנקים אותה אחר כך



  - הותק-עיריית פתח -

  2018.11.21, מיום 1ן מס' פרוטוקול ישיבת מועצה מן המניי

 

 25 

ואת הציבור שבחר שלא לבחור. אבל בלהט הבחירות, נגרמו שסעים שיהיה קשה 

הקרע נשאר בולט, חבל. אנשים  לאחותם. בגד שנקרע, גם אם תופרים אותו,

ונלוזה,  שהיו ידידים ואוהבים, הפכו לשונאים. תרבות הדיבור הפכה נמוכה 

 הפסילה האוטומטית של השני, גם אם יש לו מעלות, הפכה לדבר שבשגרה. 

לצערנו, גם היום ישנם כאלו שהם עדיין בקמפיין בחירות. מדברים בסיסמאות, 

שני ומצרים את צעדיו. חובה עלינו כולנו מחרימים את האחר, פוסלים את ה

להתאחד ולהרבות אהבה. אני שומע טענות 'אני לא רוצה בית ספר חרדי ליד 

הבית'. ואני שואל, כנסייה אריתראית יותר טוב לך? מסגד סודני יותר טוב 

אחרי צהריים? וחס וחלילה  17:00-מאשר בית ספר שסוגר את השערים שלו ב

, אנחנו מכבדים כל אדם, חביב אדם שנברא בצלם. שאני לא אובן לא נכון

בקדנציה הקודמת נתנו פתרונות גם לילדי העובדים הזרים והמהגרים. אבל 

אולי כן, אולי עד כדי כך אתה לא רוצה בית ספר ליד הבית. עשו לך כזה שטיפת 

 מוח. 

חברים יקרים, מותר ללמוד תורה וגמרא, ומותר ללמוד לתואר ראשון במכללת 

ר החדשה פתח תקווה, אני גם משתדל לשלב בין שניהם. אפשר לשמוח ביום העי

העצמאות, ואפשר לשמוח בחג שמחת תורה, לא צרך לבטל אחד את השני. מותר 

להתרגש מתפילת כל נדרי בבית הכנסת, ומותר לאהוד את הפועל פתח תקווה 

ה, העיר או את מכבי, שתיהן זה לא כבוד גדול היום. אין זה סוד שבפתח תקוו

שגדלה ומתפתחת בקצב מהיר, ישנה מצוקה קשה של מוסדות חינוך. הקומץ 

אינו משביע את הארי. עשרות גני ילדים נמצאים בדירות שכורות, בלי חצרות 

תקניים ובלי מרחב בטוח לילדים. ישנם בתי ספר. כן, פה בפתח תקווה בשנת 

 קרוואנים.  תלמידות, כל החצר זרועה מלאה 900-, שבמקום חצר ל2018

הנבחרים החדשים שנמצאים פה שלוחי הציבור, בעוד שנה,  29מוריי ורבותיי, 

שנים, נידרש כולנו להסתכל לילדים הללו בעיניים  5בעוד שנתיים או בעוד 

ולומר להם 'מצטערים, תמשיכו להיות בקרוואן, כי אמא שלכם שמה את הפתק 

כי אבא שלכם הקשיב בקול  הלא נכון בקלפי. תמשיכו לשחק בכיתות בלי חצר,
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 .  דעת תורה'

בקדנציה החולפת נעשו כמה צעדים משמעותיים לפתרון המצוקה, ואנחנו 

נמשיך לפעול בכל הכוח גם במושב הנוכחי, וכולכם תהיו שותפים לזה באהבה 

ובאחדות. אנחנו לא מתנצלים ולא מתחרטים ששמענו בקול רבותיי עיני העדה, 

על נס את פועלו של ידידנו איציק אוחיון, שזכיתי ואדרבא, מעלים כאן היום 

לכהן במועצה תחתיו. איציק אוחיון היה דוגמא של כבוד לזולת, כבוד למסורת 

וכבוד לרבנים. תמיד חיפש את המאחד והמחבר, ולא את המפלג והמפריד. השם 

 ישלח לו דברו וירפאהו. 

ם ההם, בזמן הזה. שבוע הבא יעלה האור בכל בית בעיר, נס חג החנוכה, בימי

 הנס על מציאת פח השמן הטהור, 'הפיסלה איידיש קייט'. 

הרשו לי לסיים עוד שנייה אחת, האולם כאן נקרא על שם שושנה דמארי, חיפשי 

ולנו,  ולי  ומצאתי שיר שהיא נהגה לשיר ממילותיו של רבי שלום שבזי: "לי ולך 

ח לנו יונת שלומך ולכל לכל בית ישראל, אותי, אותך ואת כולנו יברך האל. של

תבל, ישמח בך כל איש, עולל בך יגל. פתח להם את שעריך ובנו האמן, והקם 

 לנו סוכת שלומיך ונאמר אמן". 

 

וזה היה מר ישראל פרידמן. תודה ישראל. אני   מר ח. חקאק:

 מתכבד להזמין את מר גנאי בורשבסקי, ראש סיעת מצטיינים. 

 

ג. בורשבסקי: ים עם גנאדי. שלום רב לכולם. נדמה כי חזי, מצטיינ  מר 

אני נמנה על חברי המועצה הוותיקים ביותר במועצת העיר פתח תקווה. 

, בכל 2018מניסיוני אומר, לכל מערכת בחירות יש את האפיונים שלה. בחירו 

רחבי הארץ, יירשמו ככאלה המסמנים רצון אמיתי של הבוחר להתחדשות, 

נושבת בפתח תקווה, מלמדת על רצון דרוך של לשינוי ולטוהר השלטון. הרוח ה

 התושב לקבל שירות איכותי מקיף והוגן. 

רוצה לאחל לראש העיר, לחברי מועצת העיר ולחברתי לסיעה עידית אני 
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ישראלוב לוין בהצלחה בתפקיד ובאתגרים שניצבים בפנינו. אני גם רוצה 

ויבים את עצמנו להודות מעל במה זו לכל אחת ואחד מאלו שבחרו בנו. אנו מח

מחויבים לבוחרינו, למלא אחר התכניות ולאחר המשימות עליהן דיברנו 

 במערכת הבחירות. בלי קשר למצב הקואליציה. 

 –נפעל על פי העניין ולגופו של עניין. במקום בו תמצא חובתנו להביע תמיכה 

 נתמוך ונסייע. ובמקום בוא נראה כי הסוטים מהדרך, נאמר דברינו בקול גדול

וניכנס לנעליו הביקורתיות של ראש העיר הנכנס עד לפני כחודש. בהצלחה 

 לכולם.

 

תודה רבה למר גנאדי בורשבסקי. אני מתכבד   מר ח. חקאק:

 להזמין כעת את אחרון הדוברים, עו"ד איתי שונשיין, ראש סיעת מחוברים. 

 

קודם כל, ברוכי יודע מה הוא עושה. הוא ידע מה   :עו"ד א. שונשיין

הוא עושה. אז פרידמן, יישר כוח על הנאום חוצב הלהבות שלך. בקצב הזה עוד 

 יהיה לנו יום אחד פה ראש עירייה חרדי, חסידי. 

אז ערב טוב לכולם, ראש העיר הנכנס רמי גרינברג, חברי מועצת העיר, חברי 

הנהלת העיר, הסגנים, ממלאי המקום שייבחרו. ערב טוב קהל נכבד, ערב טוב 

יו"ר ועד העובדים שלנו אלי שלמה, לגמלאי  העירייה, ערב טוב לעובדי העירייה, 

 עובדי עירייה נכבדים שנמצאים כאן שאני כל כך אוהב ומעריך. 

תשמעו, זאת היתה מערכת בחירות, וואו. אני חייב להגיד לכם, וואו אחד גדול. 

אותך כן, גם ערב טוב לרבנים, ברור חברי היקר הרב סבג, שאני כל כך אוהב 

מאוד -מאוד מיוחדת, מאוד-איש יקר ונהדר. זאת היתה מערכת בחירות מאוד

שנים, אבל מערכת הבחירות הזו,  5מורכבת. אומרים את זה כנראה שכל 

לרשות עיר. זה בשבילי היא היתה שונה. זו פעם ראשונה שאני מתמודד בעצמי 

בתי שזה שונה לחלוטין מאשר ההתמודדות למועצת העיר. שונה בתכלית. חש

 דומה, זה אחרת לחלוטין.
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בסופו של יום, אחרי בחירות כאלה מורכבות ומיוחדות, אנחנו נצטרך להסתכל 

על העתיד של העיר שלנו, על העתיד של העירייה שלנו, איך העיר שלנו הולכת 

לכיוונים טובים הרבה יותר. היתה קדנציה קודמת, אני אקרא לה קדנציה פחות 

פחות למען הציבור שאני לפחות ראיתי בה, אבל גם  טובה, פחות איכותית,

שנים של שירות  5במקרה הזה, אני רוצה להגיד תודה רבה לאיציק ברוורמן על 

 ציבורי, מן הסתם מגיע לו. 

ועכשיו צריך גם להסתכל על העתיד. העיר פתח תקווה היא עיר מאוד מיוחדת, 

ר בארץ, אחת העיריות תושבים, אחת הרשויות הגדולות ביות 264,000עיר של 

הגדולות ביותר בארץ, עם כמות עובדים גדולה, עם כמות גדולה של עובדי 

עירייה ועובדים של חברות כלכליות בנות. עיר שצריכה באמת לתת את השירות 

הטוב ביותר לתושב, בכל מיני היבטים שציינו פה, החל ממרכז העיר שלנו, 

הרבה -תי להפוך אותו למרכז הרבהשפשוט נראה זוועה היום, ויש אתגר משמעו

הרבה יותר מזמין. לטפל בנושאי ההתחדשות העירונית -יותר איכותי, הרבה

בשכונות הוותיקות, לטפל בנושא של החינוך הלא פורמאלי, הרצף החינוכי 

המשלים. לטפל במיתוג של פתח תקווה, שהוא כל כך בעייתי ומורכב. להפוך 

תר מזמינה, הרבה יותר עיר של סטייל, הרבה יו-את העיר הזאת לעיר הרבה

הרבה יותר מעניינת. ובהחלט, יש פה אתגרים -הרבה יותר ממותגת, הרבה

 שאפשר וצריך לעמוד בהם. 

מאוד -אני רוצה להגיד לכם שהתקופה הזאת היתה באמת כמו שציינתי, מאוד

תינוקות  2מאוד מיוחדת בעבורי. לרוץ לראשות עיר כשאתה משאיר -מאוד

ופתאום יום אחד אני מגיע הביתה ואני אומר לאשתי 'אה, הוא זוחל', בבית, 

היא אומרת לי 'הוא כבר זוחל חודש ואתה לא שם לב לזה'. כן, זה מסוג הדברים 

מאוד מיוחדים. הרבה יצריות, הרבה מתח, הרבה לחץ, הרבה רצון -המאוד

הבוחר  להצליח, אבל בסופו של יום זה מסתיים. וצריך באמת לכבד את החלטת

 ולאחל הצלחה גדולה מכל הלב לרמי גרינברג לעשות עבודה טובה ואיכותית. 

אני רוצה בהזדמנות הזו לסיום, להגיד תודה גדולה, להגיד תודה קודם כל 
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לשותפתי לסיעה אורנה דוידאי, שחזרה אלינו מבחוץ אבל היא פה. להגיד תודה 

לאור שטרייפלר, לשיר לאורלי שטרית, להגיד תודה לחיים כהן, להגיד תודה 

הלל. להגיד תודה לכל הפעילים הנהדרים שלנו, שעשו עבודה יוצאת מן הכלל 

הרבה -לאורך כל הדרך, בימים לא פשוטים, בימים טרופים, בלי שינה, עם הרבה

מאמץ. בזכות האנשים האלה, אנחנו יושבים כאן במועצת העיר. ובסוף להגיד 

חוזרים ומתכנסים, נתנו לנו את אמונם, לכם תודה, התושבים של פתח תקווה, ש

ובסופו של דבר רוצים לראות תוצאות טובות. תודה רבה לכולם. שיהיה לנו 

 שנים נפלאות של אהבה, של איחוד ושל חיבור. תודה.  5ערב טוב, שיהיו לנו 

 

  הצהרת אמונים של חברי המועצה.  ב. 

ל ולמלא באמונה את נוסח ההצהרה: "אני מתחייב לשמור אמונים למדינת ישרא

 א' )א( לפקודת העיריות.  24שליחותי במועצה" לפי סעיף 

 

תודה רבה לעורך הדין איתי שונשיין. נעבור כעת   מר ח. חקאק:

אני להצהרת האמונים של חברי המועצה. אני אקריא את נוסח ההצהרה: 

. מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי במועצה

 זת ישיבות המועצה, תעבור כעת בין חברי המועצה שגם יחתמו על ההצהרה. רכ

 

אני גרינברג רמי ירחמיאל, בנם של יעקב וורדה   עו"ד ר. גרינברג:

מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא שייבדלו לחיים ארוכים וטובים, 

 . באמונה את שליחותי במועצה

 

זנזורי: בתם של אברהם ורבקה שייבדלו אני זנזורי ענת,   גב' ע. 

לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את  תמתחייבלחיים ארוכים, 

 . שליחותי במועצה
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אני בן משה צדוק, בנם של אליהו וחיה שייבדלו   מר צ. בן משה:

מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את לחיים ארוכים, 

 . שליחותי במועצה

 

מתחייב אני דהן רפי, בנם של מאיר ועיישה ז"ל,    ן:מר ר. דה

 . לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי במועצה

 

אני קפלן ניבה בינה, בתם של ישראל ואורה שייבדלו   גב' נ. בינה קפלן:

לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את  תמתחייבלחיים ארוכים, 

 .שליחותי במועצה

 

של הרנס ויוכי, שייבדלו לחיים  אני כץ רון, בנם   :כץ. רעו"ד 

מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי ארוכים, 

 .ת העיר פתח תקווהבמועצ

  

אני גולצמן סרחיו חביאר, בנם של טוביה וסולי ז"ל,  מר ס.  חביאר גולצמן:

 . באמונה את שליחותי במועצה מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא

 

אני מילביצקי חנוך דב, בנם של אריאל ונורית  עו"ד ח. דב מילביצקי:

מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה שייבדלו לחיים ארוכים, 

 .את שליחותי במועצה

 

אני סופר אביהו, בנם של רפאל ועליזה שייבדלו    :מר א. סופר

ב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את מתחיילחיים ארוכים, 

 .שליחותי במועצה
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אני איציק דיעי, בנם של גד ושרה שייבדלו לחיים   עו"ד א. דיעי:

מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את טובים וארוכים, 

 .שליחותי במועצה

 

שייבדלו אני, בן נאים גילה, בתם של אליהו ומזל   גב' ג. בן נאים:

לחיים ארוכים, מתחייבת לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את 

 שליחותי במועצה.

 

אני בליץ צבי, בנם של יוסף ולאה שייבדלו לחיים   מר צ. אריה בליץ:

טובים וארוכים, מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את 

 שליחותי במועצה. 

 

איתי שונשיין, בנם של בצלאל ורות שייבדלו אני   :עו"ד א. שונשיין

מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את לחיים ארוכים, 

 . שליחותי במועצה

 

אני ז'יטלני תמי, בתם של אשר ותילי ז"ל, מתחייבת  גב' ת. יערה ז'יטלני:

 .לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי במועצה

 

אני אורי אוהד, בנם של אפרים ונוגה שייבדלו לחיים   אהד:עו"ד א. 

מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את טובים וארוכים, 

 .שליחותי במועצה

 

אני ישראל איציק, בנם של ניסים ז"ל ומתילדה   :מר א. ישראל

ה מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונלחיים ארוכים,  לשתיבד

 .את שליחותי במועצה
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אנחנו מיד נמשיך בשבועה של יתר החברים. מיד   מר ח. חקאק:

 לאחר מכן ראש העיר יפתח את הישיבה.

 

אני בוסו אוריאל מנחם, בנם של רבי ניסים אבי מורי   הרב א. בוסו:

מתחייב ואמי מורתי הרבנית חפציבה, שיחיו לאורך ימים טובים וארוכים, 

 .לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי במועצה

 

 לאני אליהו גינת, בנם של הרצל ז"ל ושמחה שתיבד   מר א. גינת:

מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את לחיים ארוכים, 

 בעזרת השם יתברך. שליחותי במועצה

 

מתחייב  שלום וחנה ז"ל,אני צלאח משה, בנם של   הרב מ. צלאח:

בעזרת  לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי במועצה

 השם יתברך. 

 

מתחייב אני אשר שוקר, בנם של שלמה ורינה ז"ל,   :הרב א. שוקר

 .לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי במועצה

 

 לאריה ז"ל ונינה תיבד אני דוידאי אורנה, בתם של  עו"ד א. דוידאי:

לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את  תמתחייבלחיים ארוכים, 

 בעזרת השם יתברך.  שליחותי במועצה

 

אני פן רועי, בנם של אורי ואיריס שיזכו לחיים    מר ר. פן:

מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי ארוכים, 

 . במועצה
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אני אדי קואז, בנם של יחזקאל ושולה שייבדלו    קואז: מר א.

מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה לחיים ארוכים וטובים, 

 .את שליחותי במועצה

 

י. פרידמן: -אני ישראל פרידמן, בנם של גרשון ורוחמה ואבא ל  הרב 

גרשון ורוחמה ילדים. לא, סליחה, מהתחלה, אני פרידמן ישראל, בנם של רבי  8

ל ולמלא באמונה מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראשיזכו לחיים ארוכים, 

 את שליחותי במועצה. 

 

אני ברוכי אליהו, בנם של יעקב ושרה שייבדלו   הרב א. ברוכי:

מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את לחיים ארוכים, 

 בעזרת השם.  שליחותי במועצה

 

ג. בו אני גנאדי בורשבסקי, בנם של דוד ואולגה שייבדלו   רשבסקי:מר 

מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה לחיים טובים וארוכים, 

 .את שליחותי במועצה

 

אני ישראלוב לוין עידית, בתם של יחזקאל ושמחה  גב' ע. ישראלוב לוין:

נה את שליחותי לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמוז"ל, מתחייבת 

 .במועצה

 

 ראש העיר, בבקשה.   מר ח. חקאק:

 

טוב, אז כאן הסתיים הטקס החגיגי עד כה. אז קודם   עו"ד ר. גרינברג:

שמח שאנחנו רואים כבר את ההבדל בין מה שהיה למה שיהיה. אנשים כל, אני 
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מדברים על מה שיכלו לעשות, ומה שהיה נכון לעשות, ומה שהיה טוב לעשות. 

 דיברו, אנחנו עושים. אז 

 

אישור מינוי שני סגנים ממלאי מקום קבועים לראש הרשות ושכרם החל מתאריך  ג. 

לחוק הרשויות המקומיות )בחירת ראש הרשות וסגניו  14בהתאם לסעיף  21.11.2018

 .1975-וכהונתם(, תשל"ה

 

ברשותכם, נמשיך בסדר היום. אנחנו עכשיו בסעיף   עו"ד ר. גרינברג:

 ש לנו פשוט סדר יום מסודר. ג'. י

 

רמי, אני הייתי רק מציע כן לקרוא את הפארק בתור   עו"ד א. אהד:

  -הצעה ראשונה, פשוט שהקהל לפני שנתחיל

 

 הקהל לא הולך, אנחנו נעשה את זה מהר.   עו"ד ר. גרינברג:

 

אין בעיה, זאת ההצעה, אתה לא חייב לקבל אותה.   עו"ד א. אהד:

 רוא את הפארק. הייתי מתחיל מלק

 

אנחנו עושים את זה מהר ונתקדם והכל בסדר.   עו"ד ר. גרינברג:

החל מקום קבועים לראש הרשות ושכרם  יאישור מינוי שני סגנים וממלא

 לחוק הרשויות המקומיות.  14לסעיף  בהתאם 21.11.2018מתאריך 

 

 רמי, ברשותך, הערה.   :מר א. ישראל

 

י לסיים. מבקשים לאשר את המינויים דקה, תן ל  עו"ד ר. גרינברג:

ממלא מקום ראש העיר וסגן ראש עיר בשכר, ממלא  –( הרב אוריאל בוסו 1של: 
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ממלא מקום ראש העיר וסגן ראש עיר בשכר.  –( עו"ד רון כץ 2מקום ראשון. 

בהתאם לחוות דעת הגזברית שצורפה, ובהתאם לחוות דעת יועץ משפטית כפי 

ין כי שכרם נקבע לפי חוזרי מנכ"ל משרד הפנים שהוצגה לפני המועצה. יצו

המתעדכנים מעת לעת, באשר לשכר יסוד חודשי לממלא מקום וסגן ראש עיר 

 ברשות המקומית. בבקשה. 

 

י להגיד בעל פה את חוות דעתי על פי ההנחיות, עלי  עו"ד ש. גרינבוים:

שפטית לגבי מינויים של הסגנים. אז מבחינתנו, לאחר בדיקה, אין מניעה מ

למינוי האמור, ואין במינוי חריגה או סטייה מהוראות החוק או הנוהל, 

 והמועצה האצילה לסגנים כפי שהוצגו סמכויות כדין. 

 

רמי, הערת ביניים. היום בשעות הצהריים או שעות   :מר א. ישראל

הבוקר, העברתי מייל וביקשתי התייחסות לדבר מאוד חשוב ומאוד מהותי לפני 

צמם. ההתייחסות היא לגבי נושא של הסכמים קואליציוניים. המינויים ע

חייב להגיע ההסכמים הקואליציוניים לפי החוק של הרשויות המקומיות 

שעות לפני ישיבת המועצה. אלינו לא הגיעו ההסכמים  48למועצה 

הקואליציוניים. ביקשתי לקבל הבהרות. בנושא הזה היו מספר חילופי מיילים 

ההבהרות. והייתי מבקש לקבל את ההתייחסות לגבי הדבר  אבל לא קיבלתי את

הזה, כי לא נוכל להמשיך במינויים עצמם עד שהדבר הזה לא יתבהר, כי מתברר 

שגם החוק של הרשויות המקומיות וגם מבקר המדינה מתייחס לסוגיה הזאת 

בכובד ראש, וההסכמים האלה חייבים להגיע לכל אחד ואחד מנבחרי הציבור, 

גם לציבור עצמו, כדי לא להטעות את הציבור, וכדי שהציבור יידע מה בוודאי 

 היו ההסכמים ואיך נסגרו כל ההסכמים הללו. 

 

לגבי מה  תאז קיבלת תשובה מהיועצת המשפטי  עו"ד ר. גרינברג:

שהחוק מחייב, היא ענתה לך. וכמו שאתה יודע ואתה מכיר, אנחנו פועלים 
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ת המשפטית. וכמו שגם אמרתי, גם בהיבט בהתאם לחוק ועל פי הנחיות היועצ

הציבורי, המהלך שאנחנו עושים פה, הוא מהלך הרבה יותר ציבורי מכל מה 

סגנים.  5שהיה פה אי פעם, ומה שאתה בקדנציה הקודמת בתחילתה הצבעת על 

סגנים כמו שאתה הצבעת, אנחנו באים  5אנחנו פה, ציבורית לא הצבענו על 

ר, כדי באמת לבוא להעביר מסר לציבור, שכספי סגנים בשכ 3על ומצביעים 

הציבור חשובים לנו ואנחנו עושים את זה על פי חוק. הסכמים קואליציוניים 

לפי מה שהיועצת המשפטית אמרה, אנחנו עומדים בדרישות, אין משהו שלא 

 עומדים, ולכן לאחר חוות דעת משפטית אפשר להתקדם.

 

אחרות. אנחנו מדברים על היא דיברה על דרישות   עו"ד א. אהד:

משהו אחר וזה הסכמים קואליציוניים. הסכמים קואליציוניים, לשון החוק 

 48)א( רבתי, חוק הרשויות המקומיות בחירות קובע שצריך להניח אותם 45

 שעות קודם על השולחן. רמי דקה, אני יודע מה אתה רוצה להגיד. 

 

נושאים מרכזיים.  3הסכם קואליציוני שמדבר על   עו"ד ר. גרינברג:

 בחירות לראשות עיר.  –אחד 

 

 הרכב המועצה.   עו"ד א. אהד:

 

 חברי מועצה.  –שנית   עו"ד ר. גרינברג:

 

.   עו"ד א. אהד:  נכון

 

 סגן בשכר.  –שלוש   עו"ד ר. גרינברג:

 

 מינוי סגנים.   עו"ד א. אהד:
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.  עו"ד ר. גרינברג:  . ואמרו לך שאין כאלה הסכמים שנוגעים ל.

 

לכן, מאחר וידעתי מה אתה רוצה להגיד, אז תן לי   עו"ד א. אהד:

דקה להמשיך. הוראות מבקר המדינה, ועל זה לא ענתה היועצת המשפטית 

בכלל, יש דוח מאוד מקיף של מבקר המדינה שאומר שגם הסכמים בעל פה הם 

 הסכמים שצריך לפרסם אותם ולהניח אותם על שולחן המועצה. 

 

 איך מפרסמים הסכם בעל פה?   נברג:עו"ד ר. גרי

 

 כותבים אותו, זה בדיוק העניין.   עו"ד א. אהד:

 

 אה, זה כבר לא בעל פה.   עו"ד ר. גרינברג:

 

נכון, בדיוק. הוא צריך לבוא לביטוי בכתב. ואז   עו"ד א. אהד:

מענו שסיעה מסוימת נכנסת לקואליציה או לא שעות האחרונות ש 24-אנחנו ב

ליציה, כי סיעה אחרת רוצה לוותר על סיכומים שנעשו איתה. נכנסת לקוא

סיכומים, זאת אומרת, יש איתה הסכם, או לא רוצה לוותר על סיכומים שעשו 

איתה. במילים פשוטות יש הסכמים. וזה בסדר שיש הסכמים, זה מצוין שיש 

הסכמים. הבעיה היא כשמסתירים אותם, כשמפחדים להעלות אותם על הכתב 

אותם לעיני הציבור. פה מתחילה הבעיה. אנחנו הבנו שהם לא כתובים, ולחשוף 

ולכן אנחנו אומרים עוד פעם, הוראות מבקר המדינה, שרית היועצת המשפטית, 

דו"ח מאוד מקיף של מבקר המדינה שקובע שזה לא תקין לעשות הסכמים בעל 

דוח תכתוב אותו.  –פה. צריך, כמו שאמר רמי, איך תדפיס הסכם בעל פה? 

מאוד מפורט של מבקר המדינה על הנושא הזה, למרות שהעלינו את זה מראש, 

 לא רצינו להגיע לזה כאן היום. העלינו ולא קיבלנו תשובה. 
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אז אני עונה לך שוב. בניגוד לשנים קודמות, שגם   עו"ד ר. גרינברג:

אתם הייתם שותפים לאותם הסכמים ודברים כאלה ואחרים, שבאמת אולי היו 

ם דברים מוחבאים ומוסתרים ולא היה עניין להכניס אותם. אני גם לפני בה

הבחירות וגם אחרי הבחירות, הדבר היחיד שאמרתי, ההסכם היחיד שיש זו 

מחויבות שלי לעיר ולתושבים וזה בלבד. אין שום דבר, תאמין לי, וגם החברים 

חוות הדעת פה יכולים להעיד על זה. אין שום דבר מה להסתיר. כמו שאמרנו, 

אתה יודע, אנחנו מכבדים את החוק. ולכן היום המשפטי ששרית דיברה איתי, ו

שוחחתי אישית עם היועצת המשפטית. היא אמרה שאין מניעה, לאור מה 

שדרישות החוק דורשות. בדקתי, עמדנו בזה, הבהרתי את זה איתה, זה ברמה 

 המשפטית. 

 

ום דבר כתוב. וברגע הכל בסדר, הכל מילים, אין ש  עו"ד א. אהד:

 שאין שום דבר כתוב, אי אפשר לראות אותו. הכל בסדר. 

 

זה ברמה המשפטית. ברמה של מה שבסוף, חלוקת   עו"ד ר. גרינברג:

התיקים בינינו, עוד מעט אנחנו נציג אותה, וזה על פי המסמך שאנחנו מביאים 

זה מוצג  פה. זה לא קשור להסכם. אנחנו מציגים את זה פה בלי שום הסכם,

פה, לכן אין מה להסתיר. עוד מעט כל מי שקיבל איזשהו תפקיד, זה מובא פה. 

 וזה לא מובא כהסכם, אלא מובא כהאצלת סמכויות.

 

 אין בעיה, אני מקבל את דבריך. אין הסכמים?  עו"ד א. אהד:

 

 -כן  עו"ד ר. גרינברג:

 

 אין הסכמים?   עו"ד א. אהד:
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 שהחוק מחייב להציג, אין הסכמים, כן. לגבי מה   עו"ד ר. גרינברג:

 

הבנתי, תודה. אם אין  –אין הסכמים קואליציוניים   עו"ד א. אהד:

 הסכמים קואליציוניים, אין מה לחשוף אותם, אני מסכים. אז אין הסכמים? 

 

אין הסכמים. כן,  –לגבי מה שהחוק מחייב להציג   עו"ד ר. גרינברג:

קום וסגני ראש העיר? מי בעד? טלי, את נכון. מי בעד האישור של ממלא מ

 סופרת? 

 

 זה פה אחד. אין הסכמים, נכון? אז פה אחד?   עו"ד א. אהד:

 

 טלי, כמה?   עו"ד ר. גרינברג:

 

 פה אחד? אני לא רואה. אתם נגד?   מר ל. סמוליאנוב:

 

נגד? מי נמנע?   עו"ד ר. גרינברג:  נמנעים.  1הם נמנעים. מי 

 

 לא נמצא בישיבה.  1נמנעים,  2בעד,  26  מר ל. סמוליאנוב:

 

י. פרידמן:  שניים לא נוכחים, גם משה משה.   הרב 

 

 נמנעים.  2בעד,  25סליחה,   מר ל. סמוליאנוב:

 

 ברוב קולות כדלהלן: לאשר   :1החלטה מס' 

 ממלא מקום ראש העיר וסגן ראש העיר בשכר. –הרב אוריאל בוסו 
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 עיר וסגן ראש העיר בשכר. ממלא מקום ראש ה –עו"ד רון כץ 

 

בהתאם  21.11.2018אישור מינוי סגנים נוספים לראש הרשות ושכרם החל מתאריך  ד. 

-לחוק הרשויות המקומיות )בחירת ראש הרשות וסגניו וכהונתם(, תשל"ה 15לסעיף 

1975. 

 

ד'   עו"ד ר. גרינברג: אישור מינוי סגנים נוספים לראש הרשות  –סעיף 

לחוק הרשויות, בחירת ראש  15בהתאם לסעיף  21.11.18ריך ושכרם, החל מתא

הרשות וסגניו וכהונתם. מבקשים לאשר את המינוי של מר צדוק בן משה, סגן 

ראש עיר בשכר, בהתאם לחוות דעת הגזברית שצורפה, ובהתאם לחוות דעת 

היועצת המשפטית, כפי שהוצגה בפני המועצה. יצוין כי השכר נקבע לפי חוזר 

 סגן רשות. פנים, המתעדכנים מעת לעת באשר לשכר יסוד חודשי משרד ה

 

אני חוזרת על אותה חוות דעת, אין מניעה משפטית   עו"ד ש. גרינבוים:

למינוי האמור, ואין במינוי חריגה או סטייה מהוראות החוק או הנוהל, וכי 

 המועצה האצילה לסגן סמכויות כדין.

 

מר איציק דיעי, סגן ראש עיר ללא  בנוסף, מינוי של  עו"ד ר. גרינברג:

 שכר, ומר רפי דהן, כמשנה לראש העיר ללא שכר.

 

 גם לגבי הסגן הזה, אותה חוות דעת.   עו"ד ש. גרינבוים:

 

ג' אושר. מי בעד   עו"ד ר. גרינברג: קודם כל אני רוצה להגיד שסעיף 

נגד.  2בעד. מי נמנע?  25סעיף ד'?  נגד? אין  ם. הסעיף לא נוכחי 2נמנעים. מי 

 אושר. 
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רמי, דבר נוסף, אני ביקשתי מהגזברית הבהרות   :מר א. ישראל

לגבי נושא של השכר, אז לא קיבלתי את זה. זאת אומרת, אמרת ששלחת לי, 

 אז אני אשמח לקבל את ההבהרות.

 

אני אצמד לשאלות שלך, בסדר? ראשית, אני שלחתי  רו"ח ח. גולדשטיין:

 ת לפניך. חוות דעת מפורטת, היא מונח

 

.  מר צ. בן משה:  זה בערך מה שאתה קיבלת כשהיית סגן

 

 זה הגיע במייל?   :מר א. ישראל

 

לא. אני שלחתי חוות דעת מפורטת לגבי נושא של  רו"ח ח. גולדשטיין:

עלות הסגנים. היא הונחה לפניכם. חוות הדעת שלי היתה צריכה להיות לעניין 

שלי היה לגבי זה. אני אצמד לשאלות  הסגנים וכן משרות האמון. אז הפירוט

, ₪ 670,000 –שלך. עלות העסקת שכר סגן ראש העיר לשנה כולל תנאים נלווים 

  -עלות העסקת ראש העיר זה

 

 , חני. %10פחות   עו"ד ר. גרינברג:

 

לשנה. עלות העסקה של עוזר ראש  ₪ 855,000 רו"ח ח. גולדשטיין:

. עוזר אישי ₪ 382,000זה  60%לתך, העירייה, עוזר בכיר, חושב להמשך לשא

. עלות העסקה של מנהלת לשכת סגן ראש העירייה ₪ 242,000 40%חושב לפי 

יונח על שולחן  2018. מאזן התקציב עד ספטמבר ₪ 191,000 30%חושב לפי 

הרשות  – 2018המועצה למועצה הבאה כנדרש. הערכה שלי לעניין סיום שנת 

 100%של משרות האמון, מדובר על שכר מנכ"ל נושא של החוזר תסיים מאוזנת. 

כולל תנאים נלווים. עלות השכר, אתה בהמשך ביקשת שוב, אני  ₪ 636,000זה 
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כבר פירטתי לך מה עלות השכר, וכתבתי לך איך חישבתי את זה, לפי הטווחים 

 המקסימאליים והמינימאליים. אז פירטתי לך איך זה בוצע. 

 

י, המקסימאליים או המינימאליים? רגע, לא הבנת  :מר א. ישראל

 לא הבנתי. 

 

לא, לא, לא. אתה ביקשת את הטווחים, אז הקראתי  רו"ח ח. גולדשטיין:

עלות עוזר בכיר, עלות עוזר  60%אני אחזור לשכת ראש העיר לך לאורך הדרך. 

. בשום מקום לא לקחתי 35%, עלות מנהלת לשכה 25%, עלות נהג 40%אישי 

לו לא מתקרב למקסימום. לעניין סגן ראש העיר, עלות בתחשיבים שלי, אפי

לקחתי, עלות  35%, עלות העוזר האישי ₪ 670,000השכר של הסגן של הסגן 

, כולל אחזקת הרכב. השאלה שלך כיצד קרה שהעלות 25%מנהלת הלשכה, לפי 

 ₪מיליון  1.2ולשכת ראש העיר  ₪מיליון  1.2של סגן ראש העיר והעוזרים יצא 

שאני לא צריכה לתת חוות דעת לעניין שכרו של ראש העיר. אני צריכה  היא מפני

לתת חוות דעת על יכולת הרשות לעמוד בסגנים ובמשרות האמון. וזו חוות 

 הדעת המפורטת שקיבלתם. 

 

אני רק רוצה להוסיף ולהבהיר, שגם פה היא מציינת   עו"ד ר. גרינברג:

, אני יכול להגיד לך שכבר לא בטוח מה שניתן. לדוגמא, גם לגבי נהג. זה אופציה

דרגה, -שנממש את האופציה של שכר בכירים. להיפך, חלקם יעבדו גם בדירוג

דבר שיפחית, הם גם לוקחים דוגמא אישית ממנה על ההפחתה. וגם בהזדמנות 

זאת, זה מה שיהיה, ולא כמו שהיה בקדנציה הקודמת, איציק, שאתה מכיר את 

בחשבונית  ₪ 70,000יצוניים בכירים שהרוויחו זה טוב, שמיניתם עוזרים ח

בחודש. אז זה כבר התחייבנו שזה לא יהיה, וזה כבר נעצר וזה לא יהיה בהמשך, 

סגנים. אז בהחלט שיש פה חיסכון משמעותי לעומת מה שהיה  2וגם ויתרו על 

 ומה שיכל להיות עוד יותר. הצבענו לגבי זה, אז נעבור לסעיף הבא. 
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 ברוב קולות כדלהלן: לאשר   :2החלטה מס' 

 סגן ראש העיר בשכר.  –מר צדוק בן משה 

 סגן ראש העיר ללא שכר.  –מר איציק דיעי 

 משנה לראש העיר ללא שכר.  –מר רפי דהן 

 

 אישור העסקת עוזרים ומנהלי לשכות לראש הרשות וסגניו ושכרם.  ה. 

 

י לשכות אישור העסקת עוזרים ומנהל –סעיף ה'   עו"ד ר. גרינברג:

 לראש הרשות וסגניו ושכרם. לאוניד יקריא את הדברים. 

 

סעיפי אישור העסקת עוזרים ומנהלי לשכות לראש   מר ל. סמוליאנוב:

עוזר בכיר לראש העיר, כל טווח השכר  –( דודי בן חיים 1הרשות וסגניו ושכרם. 

בדרגת רשות, היקף משרה  שבחוזר שכר מנכ"ל בטבלה 65%-55%שמאושר, 

מהנקוב  45%-35%ר, עוזר ראש העיר. טווח שכר שמאוש –( שי שטרק 2. 100%

. יכול להיות שאנחנו נעבור 100%, היקף משרה 7בטבלה שבחוזר בדרגת רשות 

, יש עדיין דין ודברים עם משרד הפנים, אז זה יתעדכן מבחינת 8גם לרשות 

 –ובדיה ( איציק ע3תושבים זו הרמה הבאה.  250,000הטבלה של הרשות. מעל 

מהנקוב בטבלה שבחוזר, היקף  40%-30%עוזר לסגן ראש העיר, טווח שכר 

מהנקוב  40%-30%עוזר סגן ראש העיר, טווח שכר  –. מיקי שטרק 100%משרה 

-30%עוזר ראש העיר המהווה  –. יוגב דרשן 100%בטבלה שבחוזר, היקף משרה 

לטבלת תיקון . השכר בהתאם 100%מהנקוב בטבלה שבחוזר, היקף משרה  40%

, אחוז שכר מירבי 6.4.2015מתאריך  1/11לחוזר מנכ"ל משרד הפנים מספר 

 פה אחד, תודה רבה. למשרות אמון בחוזים האישיים. מי בעד? 

 
 פה אחד כדלהלן:לאשר    :3החלטה מס' 

 שכר מנכ"ל.  65%-55%עוזר בכיר לראש העיר, טווח שכר  –מר דודי בן חיים 
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 שכר מנכ"ל.  45%-35%אש העיר, טווח שכר עוזר לר –מר שי שטרק 

 שכר מנכ"ל.  40%-30%עוזר לסגן ראש העיר, טווח שכר  –מר איציק עובדיה 

 שכר מנכ"ל.  40%-30%עוזר לסגן ראש העיר, טווח שכר  –מר מיקי שטרק 

 שכר מנכ"ל.  40%-30%עוזר לסגן ראש העיר, טווח שכר  –מר יוגב דרשן 

 

לחוק הרשויות  17ויות של ראש הרשות בהתאם לסעיף אצילת תפקידים וסמכ ו. 

 .1975-המקומיות )בחירת ראש הרשות וסגניו וכהונתם(, תשל"ה

 

ו'   עו"ד ר. גרינברג: אצילת תפקידים וסמכויות של ראש  -סעיף 

לחוק הרשויות המקומיות )בחירת ראש הרשות  17הרשות בהתאם לסעיף 

 אוניד, בבקשה. תקריא ל .1975-וסגניו וכהונתם(, תשל"ה

 

כל יו"ר מינהל מואצלת לו זכות חתימה על כל   מר ל. סמוליאנוב:

האגפים השייכים למינהל, לפי המבנה הארגוני המוצע, למעט ראשי אגפים 

שנמצאים בהמשך, שעליהם ניתנת זכות חתימה על האגפים שלהם. ראש העיר 

ר אגף הקליטה, יו"ר יו"ר מינהלת חינוך ותרבות מגזרים, יו" –מר רמי גרינברג 

יו"ר מתנ"ס עמישב הדר גנים.  מינהל כספי, יו"ר מינהל משאבי אנוש וארגון, 

יו"ר  -ממלא מקום ראשון ראש העיר וסגן ראש העיר בשכר  –אוריאל בוסו 

מינהל הנדסה, יו"ר אגף שכונות ופרויקטים בשכונות פלוס מתנ"סים 

ם זכות החתימה, יו"ר שיטור סוכנותיים עם זכות חתימה, יו"ר אגף הביטחון ע

עירוני עם זכות חתימה, יו"ר עיר ללא אלימות והרשות למלחמה בסמים עם 

 –ממלא מקום שני לראש העיר וסגן ראש העיר בשכר  –זכות חתימה. רון כץ 

יו"ר מינהל שפ"ע  –יו"ר מינהל החינוך. צדוק בן משה סגן ראש העיר בשכר 

יו"ר המינהל  –גן ראש העיר ללא שכר ויו"ר מתנ"ס עולמות. איציק דיעי ס

יו"ר מינהל החינוך, יו"ר אגף הפיקוח עם זכות חתימה, ויו"ר  הכללי, סגן 

יו"ר מינהל התרבות, יו"ר אגף איכות  –מתנ"ס שמואל הנגיד. גב' ענת זנזורי 



  - הותק-עיריית פתח -

  2018.11.21, מיום 1ן מס' פרוטוקול ישיבת מועצה מן המניי

 

 45 

גינת  יו"ר תחום חינוך  –הסביבה עם זכות חתימה. מר אליהו  יו"ר מועצת העיר, 

ם זכות חתימה, יו"ר אגף מבני ציבור ומבני דת עם זכות ותרבות תורני ע

משנה לראש העיר בתואר, יו"ר מינהל שירותי קהילה  –חתימה. מר רפי דהן 

יו"ר אגף לחינוך  –ויו"ר אגף נוער וצעירים עם זכות חתימה. אשר שוקר 

מבוגרים עם זכות חתימה ויו"ר אגף רווחה ובריאות עם זכות חתימה. מר רועי 

יו"ר אגף נכסים עם  –יו"ר אגף מחשוב עם זכות חתימה. מר משה צלאח  –פן 

ויו"ר  –זכות חתימה. מר חנוך מילביצקי  יו"ר אגף הספורט עם זכות חתימה, 

יו"ר אגף גנים ונוף עם זכות חתימה, ויו"ר  –אגף תכנון העיר. מר אביהו סופר 

יו"ר אגף רישוי  –קשרי תושבים ותרבות הדיור עם זכות חתימה. מר אדי קואז 

עסקים עם זכות חתימה, יו"ר יחידת גן החי עם זכות חתימה. מר סרחיו גולדמן 

ויו"ר מתנ"ס שערים. גב' אורנה דוידאי  – יו"ר מועצת נשים  –יו"ר אגף התנועה 

יו"ר מתנ"ס ורבר וסגן  ומעמד האישה עם זכות חתימה, יו"ר ועדת הבריאות, 

יו"ר ועדת החינוך וסגנית יו"ר מינהל  – יו"ר מתנ"ס יוספטל. גב' ניבה קפלן

יו"ר תחום תרבות יהודית עם זכות חתימה. מר  –החינוך. גב' גילה בן נאים 

שני חברים נוספים, הם לא חברי יו"ר אגף ספריות עם זכות חתימה.  –צבי בליץ 

סגן יו"ר מתנ"ס  –מועצה, אבל יש להם האצלתם סמכויות. מר אודי ויזנר 

יו"ר מתנ"ס עולמות. –, מר אורי אברהם עמישב הדר גנים  סגן 

 

 רמי, שישלחו לנו את זה במייל.   :מר א. ישראל

 

ישלחו, אין בעיה. אני רק רוצה אצל סגן ראש העיר   עו"ד ר. גרינברג:

מר איציק דיעי, אחראי על תנועות הנוער הדתיות, וסגן ראש מינהל החינוך על 

 תחום הממלכתי דתי. 

 

 ידים וסמכויות ראש העיר כדלהלן:קאצילת תפפה אחד לאשר    :4החלטה מס' 
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יו"ר מינהלת חינוך ותרבות מגזרים, יו"ר אגף הקליטה, יו"ר  -רמי גרינברג ראש העיר 

 מינהל כספי, יו"ר מינהל משאבי אנוש וארגון, יו"ר מתנ"ס עמישב הדר גנים. 

יו"ר מינהל הנדסה,  -ר ממלא מקום ראשון ראש העיר וסגן ראש העיר בשכ –אוריאל בוסו 

יו"ר אגף שכונות ופרויקטים בשכונות פלוס מתנ"סים סוכנותיים עם זכות חתימה, יו"ר אגף 

הביטחון עם זכות החתימה, יו"ר שיטור עירוני עם זכות חתימה, יו"ר עיר ללא אלימות 

 והרשות למלחמה בסמים עם זכות חתימה. 

 יו"ר מינהל החינוך.  –ש העיר בשכר ממלא מקום שני לראש העיר וסגן רא –רון כץ 

 יו"ר מינהל שפ"ע ויו"ר מתנ"ס עולמות.  –צדוק בן משה סגן ראש העיר בשכר 

יו"ר המינהל הכללי, סגן יו"ר מינהל החינוך על תחום  –איציק דיעי סגן ראש העיר ללא שכר 

מה, ויו"ר הממלכתי דתי, אחראי על תנועות הנוער הדתיות, יו"ר אגף הפיקוח עם זכות חתי

 מתנ"ס שמואל הנגיד. 

יו"ר מינהל התרבות, יו"ר אגף איכות הסביבה עם זכות חתימה. מר אליהו גינת  –ענת זנזורי 

יו"ר מועצת העיר, יו"ר תחום חינוך ותרבות תורני עם זכות חתימה, יו"ר אגף מבני ציבור  –

 ומבני דת עם זכות חתימה. 

ר מינהל שירותי קהילה ויו"ר אגף נוער וצעירים עם משנה לראש העיר בתואר, יו" –רפי דהן 

 זכות חתימה. 

יו"ר אגף לחינוך מבוגרים עם זכות חתימה ויו"ר אגף רווחה ובריאות עם זכות  –אשר שוקר 

 חתימה. 

 יו"ר אגף מחשוב עם זכות חתימה.  –רועי פן 

 יו"ר אגף נכסים עם זכות חתימה.  –משה צלאח 

 הספורט עם זכות חתימה, ויו"ר אגף תכנון העיר.  יו"ר אגף –חנוך מילביצקי 

יו"ר אגף גנים ונוף עם זכות חתימה, ויו"ר קשרי תושבים ותרבות הדיור עם  –אביהו סופר 

 זכות חתימה. 

 יו"ר אגף רישוי עסקים עם זכות חתימה, יו"ר יחידת גן החי עם זכות חתימה.  –אדי קואז 

 ר מתנ"ס שערים. יו"ר אגף התנועה ויו" –סרחיו גולדמן 
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יו"ר מועצת נשים ומעמד האישה עם זכות חתימה, יו"ר ועדת הבריאות,  –אורנה דוידאי 

 יו"ר מתנ"ס ורבר וסגן יו"ר מתנ"ס יוספטל. 

 יו"ר ועדת החינוך וסגנית יו"ר מינהל החינוך.  –ניבה קפלן 

יו"ר אגף ספריות  –יו"ר תחום תרבות יהודית עם זכות חתימה. מר צבי בליץ  –גילה בן נאים 

 עם זכות חתימה. 

 סגן יו"ר מתנ"ס עמישב הדר גנים. –אודי ויזנר 

 סגן יו"ר מתנ"ס עולמות. –אורי אברהם 

 היחידה למכון וחקר השואה.  –משה פלדמר 

 

בחירת ועדות חובה/רשות: הנהלה, ועדת מכרזים, ועדת כספים, ועדה לענייני  ז. 

חברי על הרכב  הנחות לארנונה, אישור מליאה ביקורת, ועדה למינוי בכירים, ועדת

 . ועדת משנה לתכנון ובניה

 

רק נסביר פה בחירת ועדות חובה/רשות.  –סעיף ז'   עו"ד ר. גרינברג:

עת במועצת העיר, מתבצעת בוועדות צחלק מהעבודה של הרשות, מתבלקהל, 

ש העיר השונות, מתבצעת בשטח מול הציבור בעיקר. אז עכשיו בסעיף הזה י

בר אנחנו מספר ועדות שהן חשובות להתנהלות השוטפת של העירייה, ולכן כ

מביאים אותם כעת. כמו שאתם רואים בכלל, חרגנו קצת מהנורמה, וישיבת 

המועצה הזאת לא היתה רק חגיגית וטקסית, אלא כבר נכנסנו ישר לעבודה עם 

ר לתת שירות מינוי ועדות, כדי שבאמת העירייה תתחיל לעבוד באופן סדיר ומהי

לתושבים. אז סעיף ז' עוסק בבחירת ועדות חובה ורשות. הוועדות שמביאים 

, ועדת מכרזים, ועדת כספים, ועדה לענייני ת העירהנהלאותן הערב: ועדת 

על הרכב  ביקורת, ועדה למינוי בכירים, ועדת הנחות לארנונה, אישור מליאה

 השמות.  בבקשה, תקריא את. חברי ועדת משנה לתכנון ובניה

 

 –יו"ר, אוריאל בוסו  –ועדת הנהלה: רמי גרינברג   מר ל. סמוליאנוב:



  - הותק-עיריית פתח -

  2018.11.21, מיום 1ן מס' פרוטוקול ישיבת מועצה מן המניי

 

 48 

חבר ועדה,  –חבר ועדה, צדוק בן משה  –חבר ועדה, אליהו גינת  –סגן, רון כץ 

מ"מ,  –יו"ר, צדוק בן משה  –ועדת מכרזים: רון כץ חבר ועדה.  –איציק דיעי 

ח, חנוך מילביצקי, אורנה סרחיו גולדמן, ענת זנזורי, משה צלא –חברים 

 דוידאי, ניבה קפלן, משה משה, גנאדי בורשבסקי.

 

לאוניד, מאיפה קיבלתם את השמות של משה משה   עו"ד א. אהד:

 וגנאדי? 

 

לגבי השמות, מאחר שהחוק מחייב להכניס חברי   עו"ד ר. גרינברג:

אופוזיציה גם כחלק מהוועדות. ודרך אגב, ואם אנחנו כבר מדברים על 

  -ופוזיציה, אז בוא נדייק. אתה אמרת שלא פנינו, אז קודם כל אניא

 

 לא, לא אמרתי שלא פנית. אתה אמרת שלא רצית.   עו"ד א. אהד:

 

 לא, לא שלא רציתי, ההיפך.   עו"ד ר. גרינברג:

 

 לא אמרתי. פנית, פנית.   עו"ד א. אהד:

 

ם ידידי גנאדי, יפה, אז פנינו, ישבנו. גם אתכם, גם ע  עו"ד ר. גרינברג:

אנחנו  –אבל מבחירה שלכם אמרתם והצענו דברים מסוימים אפילו מכובדים. 

מעדיפים דברים אחרים, שלא היו פנויים. ולכן, זה לא נכון שלא רצינו אתכם 

בקואליציה. הצענו לכם דברים רלוונטיים לעשייה, העדפתם דברים אחרים 

 שלא פנויים. 

 

יודע, כשאת  עו"ד א. אהד: ה מציע למישהו משהו שהוא ככה אתה 

 מתבקש שיגיד לא, אז זה לא רציני. אבל עזוב, בוא. לא אמרתי שלא פנית. 
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הצענו כל מה שרציתם חוץ מסגן ראש עיר ללא שכר.   עו"ד ר. גרינברג:

אז אני חושב שהעבודה זה מה שהתושבים רוצים לראות ולא תארים. לגבי מה 

ו פה זה שמות, ביקשנו מכם למסור שמות, שקשור לחברי אופוזיציה, מה שהבאנ

כדי שהוועדות האלה יתחילו לעבוד, חייבים לתת שמות. אם תעבירו, זה כרגע 

 השמו שיש. בהמשך תרצו להעביר שמות נוספים אחרים, נשמח לקבל ולשנות. 

 

בוא, רמי, אנחנו ביקשנו גם משרית, בעצם רק אז   עו"ד א. אהד:

של חברי הוועדות. זה לא שפנו אלינו מראש. אחרי שביקשנו הגיעה הרשימה 

)א( לפקודה, תאשרו את 150מה שאני מבקש, זה לא מבקש, זה הוראות החוק, 

הוועדות, אין בעיה עם זה, ככה צריך להיות. אנחנו קבענו כינוס שלנו ביום 

ראשון כדי לא לעכב את התהליך, ואנחנו נמסור את השמות. זאת אומרת, את 

זיציה אל תקריא כרגע, תקבלו רשימה מסודרת, כדי שהעסק שמות חברי האופו

 יוכל להתחיל ולצאת ולדרך כמה שיותר מהר, בדיוק כמו שאמרנו 

 

 אין בעיה, מקובל.   עו"ד ר. גרינברג:

 

 סגרנו.   עו"ד א. אהד:

 

 רק תשלחו, שזה לא יעכב.   עו"ד ר. גרינברג:

 

.   עו"ד א. אהד:  לא, לא, אמרנו ביום ראשון

 

 בסדר גמור, מקובל.   "ד ר. גרינברג:עו

 

יו"ר,  –: רמי גרינברג 149ועדת כספים לפי סעיף   מר ל. סמוליאנוב:
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גינת  רפי דהן, אביהו סופר, ניבה קפלן, אורנה דוידאי,  –מ"מ. חברים  –אליהו 

רפי  -יו"ר, חברים  –נציגי אופוזיציה.  ועדת הנחות בארנונה: אשר שוקר  2

יועץ משפטי, מנהל אגף רווחה. דהן, גזברית העיר ייה, מנהלת מחלקת גבייה, 

מ"מ,  –יו"ר, ניבה קפלן  –ועדת מכרזים לבחירת עובדים בכירים: רמי גרינברג 

חבר אופוזיציה יימסר, מנכ"ל, יועצת משפטית שרית גרינבוים ונציג משרד 

 הפנים, מנכ"ל מרשות דומה. 

 

י. פרידמן: ך להזכיר נציג אופוזיציה לאוניד, בוועדת הנחות צרי  הרב 

 שיביאו לך את השם.

 

.   עו"ד א. אהד:  כן, כן, כן

 

 אמרנו, רשמנו.   עו"ד ר. גרינברג:

 

 חברים. 2בוועדת הנחות אמרתי   מר ל. סמוליאנוב:

 

 בסדר, אין עם זה בעיה, אנחנו נמסור.   עו"ד א. אהד:

 

פוזיציה ועדת ביקורת: יימסרו שמות של חברי או  מר ל. סמוליאנוב:

 שני. חברים נוספים: גב' ענת זנזורי, מר אדי קואז.-כולל יו"ר ביום ראשון

 

 איפה, בביקורת?  עו"ד א. אהד:

 

 כן.   עו"ד ר. גרינברג:

 

 היא לא בוועדת הנהלה, היא לא יכולה.   עו"ד א. אהד:
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 אורנה דוידאי ורועי פן.   מר ל. סמוליאנוב:

 

 הלה? היא לא בוועדת הנ  עו"ד א. אהד:

 

 לא. ענת זנזורי לא.  עו"ד ר. גרינברג:

 

 היא מחזיקה סמכויות והיא לא בוועדת הנהלה?   עו"ד א. אהד:

 

  -יש ועדת הנהלה  עו"ד ר. גרינברג:

 

 ועדת הנהלה זה בנפרד.   הרב א. בוסו:

 

הבנתי, אני יודע שזה בנפרד. אני לא בטוח אבל שזה   עו"ד א. אהד:

 אפשר. 

 

חברי הוועדה זה אדי קואז, אורנה דוידאי, רועי פן   רג:עו"ד ר. גרינב

 ועוד שם אחד אנחנו נמסור בהתאם לשמות הנוספים באופוזיציה. 

 

אורי, היו"ר לא יכול להיות מסיעה שמיוצגת בוועדת   הרב א. בוסו:

 הנהלה. שאר החברים יכולים. זה על פי פקודת הרשויות. 

 

עת הליכוד רמי דרך אגב, נגד לא, לא. יש בג"ץ, סי  עו"ד א. אהד:

נגד עיריית פתח תקווה.  עיריית פתח תקווה, אני חושב שזה זה, או נחום עוסי 

שרית. מי שמחזיק בראש מינהל, בזכויות חתימה, הופך אותו לוועדת הנהלה 

 והוא לא יכול להיות חבר ועדת ביקורת. אני צודק? כן, אני צודק, לא יכולה. 
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 )מדברים ביחד( 

 

אכן, כמו שחברי עו"ד אורי אהד אמר, אכן יש פסק   . גרינבוים:עו"ד ש

דין כזה. אנחנו צריכים לשקול שוב את הנושא של חברי ועדת ביקורת. עכשיו 

נודע שהם נושאי תפקידים. יש סעיף מפורש, גם בחוק וגם בפסיקה שמדברים 

 על זה. 

 

גם בהמשך בסדר גמור, אנחנו נביא את ועדת ביקורת   עו"ד ר. גרינברג:

לישיבה הבאה. אם היועצת המשפטית מבקשת, נביא את גם בישיבה הבאה, זה 

לא בוער. אנחנו נעשה עוד ישיבה בכל מקרה עוד כמה ימים, יש עוד ועדות 

ז'?   שצריך להביא בהמשך. מי בעד סעיף 

 

 פה אחד, תודה.   מר ל. סמוליאנוב:

 

 חובה/רשות כדלהלן: פה אחד בחירת הרכבי ועדות לאשר    :5החלטה מס' 

 –חבר ועדה, אליהו גינת  –סגן, רון כץ  –יו"ר, אוריאל בוסו  –ועדת הנהלה: רמי גרינברג 

יו"ר,  –חבר ועדה. ועדת מכרזים: רון כץ  –חבר ועדה, איציק דיעי  –חבר ועדה, צדוק בן משה 

ילביצקי, סרחיו גולדמן, ענת זנזורי, משה צלאח, חנוך מ –מ"מ, חברים  –צדוק בן משה 

 אורנה דוידאי, ניבה קפלן, משה משה, גנאדי בורשבסקי.

רפי דהן,  –מ"מ. חברים  –יו"ר, אליהו גינת  –: רמי גרינברג 149ועדת כספים לפי סעיף 

 נציגי אופוזיציה.   2אביהו סופר, ניבה קפלן, אורנה דוידאי, 

ת העירייה, מנהלת רפי דהן, גזברי -יו"ר, חברים  –ועדת הנחות בארנונה: אשר שוקר 

 נציג אופוזיציה.  1מחלקת גבייה, יועץ משפטי, מנהל אגף רווחה, 

מ"מ, נציג  –יו"ר, ניבה קפלן  –ועדת מכרזים לבחירת עובדים בכירים: רמי גרינברג 

 אופוזיציה, מנכ"ל, יועצת משפטית שרית גרינבוים ונציג משרד הפנים מנכ"ל מרשות דומה. 
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 : מית"ב, מקפ"ת/מפגשים, חל"ד והחברה לפיתוח.מינוי דירקטורים ל ח. 

 

מינוי דירקטורים לחברות העירוניות:   -סעיף ח'   עו"ד ר. גרינברג:

 מיתב, מקפ"ת מפגשים, חל"ד והחברה לפיתוח. בבקשה. 

 

ראש העיר רמי גרינברג, מ"מ  –חברת מית"ב: יו"ר   מר ל. סמוליאנוב:

רה הולצר, ענת בעז, שולי ירקוני. נציגי מי –אוריאל בוסו, עובדי עירייה  –יו"ר 

 חברים. 9אלי בן חמו, יעקב שטרסמן, קרנית בן עמי, ראובן בכור.  –ציבור 

 

נציגים של אלעד,  2רק אני מציין, במית"ב יש עוד   עו"ד ר. גרינברג:

כי תאגיד המים של פתח תקווה כידוע הוא תאגיד מים אזורי שמטפל גם באלעד 

נציגים מטעם אלעד, ששם ישלבו אותם מטעמם  2עוד  וגם בכפר ברע. ויש

 בחברה לפיתוח. 

 

י. פרידמן:  יש כאן נציגי אופוזיציה?   הרב 

 

צריכים להיות, זה אותו נוהל. מה שסגרנו קודם.   עו"ד א. אהד:

אתם תעבירו את הנציגים שלכם בצורה מסודרת, יש על  –אנחנו נשב. אמר רמי 

 נציגי אופוזיציה.  זה הסכמה. כן, צריכים להיות

 

י. פרידמן:  אבל הוא ממלא את מכסת הדירקטורים.   הרב 

 

נציגים שהם חברי מועצה.  3יש לו  .3לא, הוא לא.   עו"ד א. אהד:

, יש עוד מקום אחד, זה נציג אופוזיציה. אין 2הוא אמר רמי ואוריאל בוסו, זה 

 עם זה בעיה, הוא בסדר. 
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יו"ר החברה לפיתו  מר ל. סמוליאנוב: ראש העיר רמי  –ח פתח תקווה: 

 תמי ז'יטלני.  –גרינברג, מ"מ יו"ר 

 

 אותו דבר, זה אופוזיציה.   עו"ד א. אהד:

 

 תשאיר פתוח.  עו"ד ר. גרינברג:

 

אתה רואה? גם על הנציגה שלנו ויתרנו. אם חוק, זה   עו"ד א. אהד:

 חוק עד הסוף. 

 

יוסי קרואני, צילה  –רייה רועי פן. עובדי עי –חבר   מר ל. סמוליאנוב:

ראש  –איוון גולדפרב וחני שוורץ. חברת חל"ד: יו"ר  –גרינהויז. נציגי ציבור 

יו"ר אליהו גינת, עובדי עירייה  אוסנת פישר, חוה  –העיר רמי גרינברג, מ"מ 

אליהו גינת, מ"מ  –שי פרטוש. מקפ"ת מפגשים: יו"ר  –ארליך. נציגי ציבור 

אריה  –הילה שבתאי, גיא אליהו. נציבי ציבור  –עירייה  רפי דהן. עובדי –יו"ר 

 ניר, שרה הפטל. 

 

, מי בעד? פה אחד.   עו"ד ר. גרינברג:  סעיף ח'

 

כידוע, נציגי ציבור, ויש צורך לקבל אישור של ועדת   עו"ד ש. גרינבוים:

 מינויים. אז הכל כפוף כמובן לאישורים האלה. 

 

 בהחלט.   עו"ד ר. גרינברג:

 

 נציגי ציבור ועובדי עירייה.   ש. גרינבוים: עו"ד
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 דירקטורים לחברות כדלהלן:פה אחד לאשר    :6החלטה מס' 

נציג אופוזיציה,  1אוריאל בוסו,  –ראש העיר רמי גרינברג, מ"מ יו"ר  –חברת מית"ב: יו"ר 

קב אלי בן חמו, יע –מירה הולצר, ענת בעז, שולי ירקוני. נציגי ציבור  –עובדי עירייה 

 נציגים מאלעד.  2חברים.  9שטרסמן, קרנית בן עמי, ראובן בכור. 

 1תמי ז'יטלני.  –ראש העיר רמי גרינברג, מ"מ יו"ר  –החברה לפיתוח פתח תקווה: יו"ר 

 –יוסי קרואני, צילה גרינהויז. נציגי ציבור  –רועי פן. עובדי עירייה  –נציג אופוזיציה. חבר 

 איוון גולדפרב וחני שוורץ.

אוסנת  –ראש העיר רמי גרינברג, מ"מ יו"ר אליהו גינת, עובדי עירייה  –חברת חל"ד: יו"ר 

 שי פרטוש.  –פישר, חוה ארליך. נציגי ציבור 

הילה שבתאי,  –רפי דהן. עובדי עירייה  –אליהו גינת, מ"מ יו"ר  –מקפ"ת מפגשים: יו"ר 

 אריה ניר, שרה הפטל.  –גיא אליהו. נציבי ציבור 

 כפוף לאישור ועדת מינויים.  -ציבור ועובדי עירייה נציגי 

 

 ועדה המחוזית לתכנון ובניה. ומינוי נציג העירייה ל ט. 

 

מינוי נציג העירייה לוועדה המחוזית  –סעיף ט'   עו"ד ר. גרינברג:

 לתכנון ובנייה. 

 

רמי, שנייה, היה פה משהו על ועדת משנה לתכנון   עו"ד א. אהד:

 נה כתוב. כי על זה יש הסכמה. ובנייה. ועדת מש

 

 ועדת משנה זה מליאה.   עו"ד ש. גרינבוים:

 

 אנחנו עושים את זה במסגרת המליאה.   עו"ד ר. גרינברג:

 

 אין בעיה.   עו"ד א. אהד:
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נציג העירייה לוועדה המחוזית לתכנון ובנייה: הרב   מר ל. סמוליאנוב:

 אוריאל בוסו מ"מ ראש העיר וסגן ראש העיר. 

 

 מי בעד? פה אחד.   עו"ד ר. גרינברג:

 

את הרב אוריאל בוסו מ"מ וסגן ראש העיר כנציג העירייה  פה אחד לאשר   :7החלטה מס' 

 לוועדה המחוזית לתכנון ובנייה. 

 

 אישור שינוי מבנה ארגוני. י. 

 

י'   עו"ד ר. גרינברג: שור שינוי מבנה ארגוני. הצגנו פה כחלק אי –סעיף 

דר והארגון שרוצים לעשות בעירייה מבחינת ההתייעלות לעשות מהנושא של הס

שירות יותר טוב, הצגנו פה מבנה ארגוני, שהוא רק הצגה שלו, אצלנו פה 

סמכויות לכל מיני בעלי תפקידים. דוגמא רפי דהן יו"ר מינהל שירותי קהילה. 

, בסך הכל כרגע, ואני ראיתי את השאלות ששאלו החברים, הוא לא נכנס למהות

אלא להציג סכמה, שכל אחד יבין מה בעלי התפקידים, על מה הוא אחראי. וזה 

בסופו של יום רק בא לעשות סדר, כדי שלא יהיו כל מיני יחידות בודדות כאלה 

שנמצאות בכל מיני מקומות, והכל יהיה תחת מינהלים מסודרים, של מנכ"ל, 

כל בסדר, זו סך הכל ראש עיר, עובדים ומנהלי מינהלים, מנהלי אגפים. בסך ה

תמונת מצב כדי להראות את האחריות של מה שהאצלנו פה לחברים, שיבינו 

פחות או יותר מה מדובר. אנחנו נביא את זה גם בצורה יותר יסודית ברגע 

 שיהיו דברים יותר מהותיים.
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ל העירייה ולפקידות כפי שהן "אישור תוקף זכויות החתימה שהואצלו למ"מ מנכ יא. 

 מות היום. קיי

 

אישור תוקף זכויות החתימה שהואצלו  –סעיף י"א   עו"ד ר. גרינברג:

מ מנכ"ל העירייה ולפקידות, כפי שהן קיימות היום. מי בעד אישור תוקף למ"

 זכויות החתימה? פה אחד. 

 

 תודה.   מר ל. סמוליאנוב:

 
ל העירייה תוקף זכויות החתימה שהואצלו למ"מ מנכ"פה אחד לאשר    :8החלטה מס' 

 ולפקידות כפי שהן קיימות היום. 

 

אישור מועד קבוע להתכנסות ישיבות מועצה כדלקמן: יום ראשון האחרון בכל חודש,  יב. 

 . 18:00עפ"י הלוח הלועזי, בשעה 

 

אישור מועד קבוע להתכנסות ישיבות מועצה  –י"ב   עו"ד ר. גרינברג:

. מי 18:00לוח הלועזי בשעה יום ראשון האחרון בכל חודש על פי ה –כדלקמן 

 בעד? פה אחד. 

 
מועד קבוע להתכנסות ישיבות מועצה כדלקמן: יום ראשון  פה אחד לאשר   :9החלטה מס' 

 . 18:00האחרון בכל חודש, עפ"י הלוח הלועזי, בשעה 

 

אישור מועצת העיר על תמיכה בקידום מיזמי התחדשות עירונית חדשים בעיר לרבות  יג. 

י בינוי, בכלל השכונות הוותיקות וזאת מעבר לפרויקטים המקודמים פרויקטי פינו

נכון למועד קבלת החלטה זו ובמסגרת זו אישור המועצה להקמת מינהלת התחדשות 
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 .עירונית

 

אישור מועצת העיר על תמיכה בקידום מיזמים.   עו"ד ר. גרינברג:

מושבות יש סעיף י"ג, כמו שהצגנו בהתחלה, לאור העובדה שבפתח תקווה אם ה

שכונות ותיקות, רמת ורבר, אחדות, מחנה יהודה, שערייה, תקומה, יוספטל, 

עמישב, אפילו במטלון יש מקום להתחדשות עירונית, מרכז העיר כמובן. הרבה 

מאוד תושבים, עשרות אלפי תושבים שנמצאים במבנים מסוכנים, במבנים שאין 

הם לחיות בתת תנאים וגם להם פתרונות בזמן חירום. דבר שבאמת א' נותנת ל

מסכן אותם. הנושא הזה, של כל מה שקשור להתחדשות העירונית, שזו הדרך 

היחידה באמת לבוא ולתת לתושבים ולציבור איזושהי תקווה גם על איכות 

חיים יותר טובה וגם לבטיחות, וזה גם משהו מתבקש מכלל העיר, שפתח תקווה 

אין ישן וחדש, שבסוף כל התושבים תהפוך להיות עיר פורחת, עיר מובילה, ש

מקבלים את הכי חדש שאפשר, בתוך הבתים שלהם ולא בתפאורה חיצונית וכל 

וזו לא  מיני דברים שהם לא משמעותיים. אומרים על אדם שביתו זה מבצרו, 

סיסמה, זו אמת. אם אנחנו נבוא ונצליח להביא את פתח תקווה למקום שהיא 

ירונית, אנחנו באמת ניתן לתושבים את צריכה להיות מבחינת התחדשות ע

הדבר המהותי והכי חשוב בחיים שלהם ושל בני המשפחות שלהם. כחבר מועצה 

את זה. שנים הקודמות, נלחמתי לטובת הנשוא הזה ופעלתי לקדם  5-כל ה

לצערי, זה לא התקדם. ולכן, כחלק מהחשיבות של הנושא וההשפעה האדירה 

אלפי תושבים, מצאתי לנכון להביא את זה  על כל העיר ועל חיים של עשרות

כדבר ראשון בישיבת מועצה. כמו שאתם יודעים, גם קיבלנו מטעם משרד 

השיכון מינהלת שהם מעמידים לטובתנו. המינהלת הזאת, התפקיד שלה בסוף 

לתכלל את כל הנושא של התחדשות עירונית, ולא רק ברמה של לקבל אישורי 

יקטים, אלא להיות גם יותר חברתית. לבוא תכניות בנייה מיזמים על פרו

ולפעול מול התושבים, לסייע להם להתקשר עם יזמים נכונים, לסייע להם 

לעבור את כל התהליך, לסייע להם לקדם את האישורים בצורה מהירה בוועדות 
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השונות, גם בוועדה המקומית, ואם צריך גם בוועדה המחוזית ובהמשך. וללוות 

די שבאמת התושבים בסופו של יום יקבלו התחדשות אותם בכל התהליך, כ

עירונית, אבל יקבלו אותה בשכל, עם פתרונות תנועתיים, עם פתרונות 

תחבורתיים. וכמו שאמרתי, השר גלנט, שהוא שר השיכון שמוביל את הנושא 

הזה, היה אצלי בפגישה אתמול במשרד, הגיע לבקר אותנו במשרד. וכמובן 

המשך של הסכמי גג בנושא של התחדשות עירונית, כדי  אנחנו גם בוחנים עכשיו

שגם המדינה תיתן לנו תקציבים נוספים רבים, כדי לבוא ולפתח את התשתיות, 

לפתח מבנה ציבור, לפתח פתרונות תנועתיים, שכל המכלול הזה של מגורים 

. פתח ופיתוח סביבתי, תנועתי, חבר . תי, מבני ציבור, על כל המשתמע מכך.

ר שבאמת מובילה וגם מושכת לפה כוחות ואוכלוסיות חזקות וגם תקווה, עי

מאפשרת לילדים שלנו ולזוגות הצעירים לרכוש דירות פה בעיר פתח תקווה, כי 

במסגרת פרויקטים של התחדשות עירונית, יש אפשרות גם לבחון דירות 

במסגרת דיור למשתכן וכדומה, כדי לאפשר לצעירי העיר לקבל פה דירות 

וזלת. לקחנו את זה כמשהו שהוא חברתי, משהו שהוא משמעותי, בצורה מ

ושמעתם פה גם בהתחלה את השר כחלון שר האוצר, שבא לכבד אותנו בפתיחת 

הזה של לא מובן מאליו. ובהחלט, השילוב  הישיבה החגיגית, משהו שהוא

גג, מינהלת התחדשות עירונית, השקעה בתשתיות, השקעה בציבור, זו  הסכמי 

עיר פתח תקווה, בשורה לכלל התושבים, בשורה לשכונות הוותיקות, בשורה ל

בשורה למרכז העיר. ואני שמח על כך שיש לי את הזכות כראש העיר להביא את 

אישור מועצת העיר על תמיכה  -אז סעיף י"ג מדבר זה לישיבת מועצה ראשונה. 

בינוי, בקידום מיזמי התחדשות עירונית חדשים בעיר לרבות פרויקטי פינוי 

בכלל השכונות הוותיקות וזאת מעבר לפרויקטים המקודמים נכון למועד קבלת 

 .החלטה זו ובמסגרת זו אישור המועצה להקמת מינהלת התחדשות עירונית

שדרך אגב, גם מינהלת ממומנת, לא מכספי הציבור של פתח תקווה, אלא 

 ממומנת מכספי משרד השיכון, שזה חשוב מאוד. מי בעד? פה אחד. 
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רמי, ברשותך רק, בעקבות הדבר הזה, אני רק רוצה  עו"ד ח. דב מילביצקי:

לציין, כמו שכולנו יודעים, את העבודה המסורה של מהנדסת העיר ושל מינהל 

 ההנדסה כולו בקשר להשגת המימון ובנייה של כל המינהלת הזו. 

 

 בהחלט.   עו"ד ר. גרינברג:

 

קידום מיזמי התחדשות עירונית חדשים בעיר תמיכה בפה אחד לאשר    :10החלטה מס' 

לרבות פרויקטי פינוי בינוי, בכלל השכונות הוותיקות וזאת מעבר לפרויקטים המקודמים 

 .נכון למועד קבלת החלטה זו ובמסגרת זו אישור המועצה להקמת מינהלת התחדשות עירונית

 

 יד. אישור מועצת העיר לקריאת שם הפארק הגדול ע"ש יצחק אוחיון.

 

  -סעיף לפני אחרון, זה סעיף שבאמת  עו"ד ר. גרינברג:

 

 זה סעיף אחרון.   :מר א. ישראל

 

לא, יש את הנושא של המליאה, לגבי הנושא של ועדת   עו"ד ר. גרינברג:

קודם כל זה סעיף שאני עושה אותו באמת ממקום  –תכנון ובנייה. סעיף י"ד 

הכל פתח תקווה, אבל אני גם בן אישי ומהלב. חוץ מזה שאני ראש עיר, ואחרי 

אדם. וכבן אדם, יצא לי לעבוד לצידו, יותר נכון מתחתיו של איש יקר איציק 

אוחיון.. ואני בכוונה התחלתי בהיבט של האדם, כי אם יש משהו שבאמת 

מסמל, ואני אומר מסמל כי לשמחתנו איציק היקר עדיין איתנו, ויהיה איתנו 

.ואם יש משהו שמייחד את איציק זה לשנים רבות, עם הרבה בריאות  בעזרת ה'

קודם כל האדם שבו, האנושיות שבו, הלב הרחב שלו, אהבת הבריות, אהבת 

הזולת, אהבת התושבים, הנתינה, הסלחנות, היכולת לבוא ולהכיל ולסלוח 

ולאהוב את כל אחד, ולקבל כל אחד. זה איציק, זה הדבר הראשון שבאמת 
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שלו כראש עיר שפיתח והרים ושגשג וקידם בכל למדתי ממנו. מעבר לעוצמות 

התחומים, ראש העיר הראשון שגם זכה פה לקדנציה שלישית, מה שלא היה 

לפני זה. ועכשיו מחובת התלמיד לעלות על רבו. אז באמת אני אומר בהקשר 

הזה, זה כבוד גדול לי שכולם דיברו על זה בעבר והגישו הצעות. אבל אני מצאתי 

, אפילו בערב החגיגי שלה, אשון שמועצת העיר פתח תקווהלנכון שהדבר הר

תעשה את הדבר המתחייב הזה, שבאמת מתחייב מכל ההיבטים. וזה כבוד גדול 

לי לעשות את זה כראש עיר, מבחינתי זה סגירת מעגל. סגירת מעגל באמת שגם 

עבדתי איתו, וגם דחפנו את זה כחברי מועצה, והיום כראש עיר לבוא ובאמת 

נקרא, הווי אומר ועושה, לא רק לחשוב מחשבות ולהציע הצעות, אלא מה מה ש

ין שנכון לעיר, לתושבים, לאנושיות, לבוא ולעשות את זה. וזה מגיע שאתה מאמ

בזכות גדולה, לא בחסד, ואני שמח שבמעמד מרגש זה, נוכחים כאן גם כל בני 

וטי אבי בטוח משפחת אוחיון, דלתי רעייתו של איציק, האחים דוד, אורנה, מ

שרון ועוד  שגם פה, אני לא רואה פה את כולם, אורי, האחיינים שנמצאים פה,

רבים שנמצאים פה, אני פשוט לא רואה פה את כולם, אבל אני בטוח שכולם 

כאן. זה באמת כבוד קודם כל לעיר שלנו, לבוא ולכבד את איציק במעמד הזה. 

תן לבן אדם את הכבוד, הכבוד כבוד למה שהוא מסמל. ואני אומר שאתה בא, נו

הוא לא בשבילו, הכבוד בסוף הוא בשבילנו לבוא ולראות איך הבן אדם פעל, 

ולקחת ממנו באמת את אותם ערכים, ולא רק לדבר עליהם, אלא גם לראות איך 

אנחנו יכולים ליישם אותם אצלנו. ואני רוצה באמת לאשר, הפארק הגדול כמו 

איציק שפעל להקמתו וגם ביצע אותו זה שאתם יודעים, פארק נרחב שמי 

אוחיון, בנה אותו. פארק שנמצא בצומת הרחבות בין רח' הרב מלכה, 

ז'בוטינסקי, ליד מרכז רפואי בלינסון והקניון הגדול ובית המשפט המקומי. 

אזור שבאמת גם את הבית משפט, גם את הקניון, גם גשר קלטראווה המפואר 

ה. כל הדברים האלה בכלל נעשו בזמנו של שיש באזור הזה וגם את הרב מלכ

איציק אוחיון. היתה לי את הזכות לעבוד לצידו בחלק מהדברים האלה וללמוד 

ממנו. ובאמת, לא רק הפארק עצמו, אלא כל המכלול שם נעשה בידו ולכן זו 
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זכות גדולה וזה כבוד לנו. קודם כל אני רוצה לאשר את זה, ואחרי זה אנחנו 

משפחה לקבל את התעודה ויש גם סרטון שהכינו פה. אז כמובן נזמין את ה

ריאת שם הפארק קודם כל נאשר. מי בעד סעיף י"ד? אישור מועצת העיר לק

 פה אחד. הגדול ע"ש יצחק אוחיון.

 

טוב, פה אחד, וגם אני נרגש מהמעמד, כי איציק   מר ח. חקאק:

מתכבד להזמין  אוחיון קיבל אותי לעבודה, ומבחינתי זה גם סגירת מעגל. ואני

את חברתי הקרובה, הגב' דליה אוחיון, לקבלת תעודה מידי ראש העיר, 

 המציינת את ההחלטה של מועצת העיר. 

 

מכריזה על החלטתה לקריאת  17-מועצת העיר ה  עו"ד ר. גרינברג:

פארק יצחק אוחיון על שם ראש העיר השמיני של העיר פתח תקווה, שכיהן בין 

על הנהגתו ותרומתו האדירה לקידום העיר בתחומי  ,2013עד  1998השנים 

עשייה רבים ומגוונים. רמי גרינברג ראש העירייה וחברי מועצת העיר, נובמבר 

2018 . 

 

אדוני ראש העירייה מר רמי גרינברג, חברי המועצה   גב' ד. אוחיון:

ואורחים יקרים ערב טוב. אני מאוד נרגשת מהמעמד, ואין בפי די מילים כדי 

דות מקרב לב לראש העירייה מר רמי גרינברג, על כך שבחר להעלות הצעה להו

לסדר היום על הסבת הפארק הגדול בישיבת המועצה הראשונה והחגיגית על 

שם בעלי האהוב והיקר איציק אוחיון שבשנות כהונתו חולל בעיר מהפך של 

איציק פרש  2013ממש והביא לשינוי בתדמיתה וחזותה של העיר. בינואר 

מתפקידו בשל מחלה, ופרסם לציבור את ההודעה הבאה "הקדשתי את כל שנות 

כהונתי לשירות תושבי פתח תקווה באהבה גדולה כאיש ציבור שטובת העיר 

ורווחתה עמדו לנגד עיניי. פעלתי ללא לאות למען קידומה והתפתחותה של העיר 

אני גאה  פתח תקווה. פתח תקווה שינתה את פניה בשנות כהונתי כראש עיר,
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הפכה לאטרקטיבית על ההישגים בכל תחומי החיים ובעיקר שפתח תקווה 

וזוגות צעירים, והיא בין הערים המובילות בהגירה חיובית.  במיוחד למשפחות 

אני מאחל לעירי פתח תקווה ולתושבי היקרים המשך צמיחה ועשייה, שגשוג 

ון שנתנו בו. הערב ופריחה, ואין בפי מילים להודות לתושבים על התמיכה והאמ

אני מבקשת להודות בשמי ובשם משפחתי לראש העירייה מר רמי גרינברג, מגיע 

לו מחיאות כפיים, ולחברי המועצה שאפשרו להסב את שם הפארק הגדול על 

שם איציק אוחיון, שהינו אחד מהפרויקטים הרבים והמרשימים שאיציק הקים 

של תושבי העיר. את הבריאות  בעיר, ואשר מהווה אחד ממוקדי הבילוי הרבים

לא ניתן להשיב לאיציק, את הכבוד כן. והערב עשינו זאת בכות ראש העירייה 

מר רמי גרינברג. תודה ובהצלחה רבה לראש העירייה ולמועצת העיר בהנהגתו. 

יהי רצון שתשרה שכינה, ברכה והצלחה במעשה ידיכם, למען העיר שלנו. שים 

ינו ועל כל ישראל עמך ואמרו וחסד ורחמים, על שלום, טובה וברכה, חיים, חן

 אמן. אמן כן יהי רצון. 

 

 פה אחד קריאת שם הפארק הגדול ע"ש יצחק אוחיון.לאשר    :11החלטה מס' 

 

ברשותכם, אני רק רוצה להוסיף לגבי הנושא של   עו"ד ר. גרינברג:

כידוע  סעיף ו', אצילת תפקידים וסמכויות, לגבי היחידה למכון וחקר השואה.

לכם, אנחנו פה במדינה הזאת בזכות אלה שבזכותם קידשו לנו את החיים. 

והיחידה לחקר השואה, יחידה שבאמת בפתח תקווה יחידה שהיא יחידה 

איכותית שידידי חבר מועצת העיר לשעבר משה פלדמר עמל רבות להקמת, ואם 

הוקמה, אני לא טועה זה גם נעשה בתקופתו של איציק אוחיון היחידה הזאת 

יחד עם משה שבאמת פעל רבות. ואין ספק שאנחנו מחויבים לבוא ולהנציח את 

. מוצלים מאש תופת  זכרם ולכבד את פועלם של כל אותם אלו שחיים איתנו..

וגיהינום, שעברו את השואה הנוראית רק בגלל היותם יהודים. ועם כל הקשיים 

ארת, והקימו את ועם הכל, הגיעו לארץ המובטחת והקימו פה מדינה לתפ
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המדינה הזאת לכבודנו ולזכותנו, ואנחנו היום נושאים בנס הלפיד, ומחובתנו 

לבוא ולזכור ולעזור ולתת ולהעניק לאותם ניצולים ולזכור את אותם נספים. 

, שייבדה לחיים ארוכים, וגם 87אבי היקר יעקב גרינברג שנמצא פה בקהל בן 

ז ה בא והקים פה את המדינה ופעל הוא ניצול שואה שעבר את התופת ואחרי 

ועשה. אז הנושא הזה קרוב לליבי. ואנחנו נוסיף האצלת סמכויות למר משה 

פלדמר, שכמו שאמרתי פעל לטובת הנושא הזה. אני בטוח שימשיך לפעול יחד 

בשיתוף שלי כראש עיר וכל החברים, באמת עם מנהלת היחידה מיכל אשר 

וא אחד החשובים במדינה ובטח אצלנו להמשיך ולתת חשיבות מרובה לנושא שה

בעיר. מי בעד הנושא הזה? שלא נפספס שלא הצבענו עליו? פה אחד. אנחנו נסגור 

את ישיבת מועצת העיר ונפתח את ישיבת מליאת הוועדה לתכנון ובנייה. אז 

ישיבת מועצת העיר החגיגית, הראשונה שיש בתוכה הרבה מאוד עבודה כמו 

 ננעלת. –עתיד שראיתם, עם הרבה סימן ל

 
 כמליאת הוועדה המקומית לתכנון ובנייה *** מתכנסת*** המועצה 

 
תודה רבה לראש העיר, תודה רבה לחברי המועצה.   מר ח. חקאק:

אני מבקש מחברי וחברות המועצה להישאר על הבמה לתמונה קבוצתית בסוף. 

 שירת התקווה, נא לעמוד. 

 

________________     ________________ 

 טלי סנה                         עו"ד רמי גרינברג 

 מרכזת ישיבות המועצה      ראש העירייה   
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 ריכוז החלטות

אישור מינוי שני סגנים ממלאי מקום קבועים לראש הרשות ושכרם החל מתאריך  ג. 

לחוק הרשויות המקומיות )בחירת ראש הרשות וסגניו  14בהתאם לסעיף  21.11.2018

 .1975-ם(, תשל"הוכהונת

 
 ברוב קולות כדלהלן: לאשר   :1החלטה מס' 

 ממלא מקום ראש העיר וסגן ראש העיר בשכר. –הרב אוריאל בוסו 

 ממלא מקום ראש העיר וסגן ראש העיר בשכר.  –עו"ד רון כץ 

 
בהתאם  21.11.2018אישור מינוי סגנים נוספים לראש הרשות ושכרם החל מתאריך  ד. 

-הרשויות המקומיות )בחירת ראש הרשות וסגניו וכהונתם(, תשל"הלחוק  15לסעיף 

1975. 

 
 ברוב קולות כדלהלן: לאשר   :2החלטה מס' 

 סגן ראש העיר בשכר.  –מר צדוק בן משה 

 סגן ראש העיר ללא שכר.  –מר איציק דיעי 

 משנה לראש העיר ללא שכר.  –מר רפי דהן 

 
 אש הרשות וסגניו ושכרם. אישור העסקת עוזרים ומנהלי לשכות לר ה. 

 
 פה אחד כדלהלן:לאשר    :3החלטה מס' 

 שכר מנכ"ל.  65%-55%עוזר בכיר לראש העיר, טווח שכר  –מר דודי בן חיים 

 שכר מנכ"ל.  45%-35%עוזר לראש העיר, טווח שכר  –מר שי שטרק 

 שכר מנכ"ל.  40%-30%עוזר לסגן ראש העיר, טווח שכר  –מר איציק עובדיה 

 שכר מנכ"ל.  40%-30%עוזר לסגן ראש העיר, טווח שכר  –מיקי שטרק מר 

 שכר מנכ"ל.  40%-30%עוזר לסגן ראש העיר, טווח שכר  –מר יוגב דרשן 
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לחוק הרשויות  17אצילת תפקידים וסמכויות של ראש הרשות בהתאם לסעיף  ו. 

 .1975-המקומיות )בחירת ראש הרשות וסגניו וכהונתם(, תשל"ה

 
 ידים וסמכויות ראש העיר כדלהלן:קאצילת תפפה אחד לאשר    :4ה מס' החלט

יו"ר מינהלת חינוך ותרבות מגזרים, יו"ר אגף הקליטה, יו"ר  -רמי גרינברג ראש העיר 

 מינהל כספי, יו"ר מינהל משאבי אנוש וארגון, יו"ר מתנ"ס עמישב הדר גנים. 

יו"ר מינהל הנדסה,  -אש העיר בשכר ממלא מקום ראשון ראש העיר וסגן ר –אוריאל בוסו 

יו"ר אגף שכונות ופרויקטים בשכונות פלוס מתנ"סים סוכנותיים עם זכות חתימה, יו"ר אגף 

הביטחון עם זכות החתימה, יו"ר שיטור עירוני עם זכות חתימה, יו"ר עיר ללא אלימות 

 והרשות למלחמה בסמים עם זכות חתימה. 

 יו"ר מינהל החינוך.  –עיר וסגן ראש העיר בשכר ממלא מקום שני לראש ה –רון כץ 

 יו"ר מינהל שפ"ע ויו"ר מתנ"ס עולמות.  –צדוק בן משה סגן ראש העיר בשכר 

יו"ר המינהל הכללי, סגן יו"ר מינהל החינוך על תחום  –איציק דיעי סגן ראש העיר ללא שכר 

עם זכות חתימה, ויו"ר הממלכתי דתי, אחראי על תנועות הנוער הדתיות, יו"ר אגף הפיקוח 

 מתנ"ס שמואל הנגיד. 

יו"ר מינהל התרבות, יו"ר אגף איכות הסביבה עם זכות חתימה. מר אליהו גינת  –ענת זנזורי 

יו"ר מועצת העיר, יו"ר תחום חינוך ותרבות תורני עם זכות חתימה, יו"ר אגף מבני ציבור  –

 ומבני דת עם זכות חתימה. 

בתואר, יו"ר מינהל שירותי קהילה ויו"ר אגף נוער וצעירים עם  משנה לראש העיר –רפי דהן 

 זכות חתימה. 

יו"ר אגף לחינוך מבוגרים עם זכות חתימה ויו"ר אגף רווחה ובריאות עם זכות  –אשר שוקר 

 חתימה. 

 יו"ר אגף מחשוב עם זכות חתימה.  –רועי פן 

 יו"ר אגף נכסים עם זכות חתימה.  –משה צלאח 

 יו"ר אגף הספורט עם זכות חתימה, ויו"ר אגף תכנון העיר.  – חנוך מילביצקי
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יו"ר אגף גנים ונוף עם זכות חתימה, ויו"ר קשרי תושבים ותרבות הדיור עם  –אביהו סופר 

 זכות חתימה. 

 יו"ר אגף רישוי עסקים עם זכות חתימה, יו"ר יחידת גן החי עם זכות חתימה.  –אדי קואז 

 התנועה ויו"ר מתנ"ס שערים. יו"ר אגף  –סרחיו גולדמן 

יו"ר מועצת נשים ומעמד האישה עם זכות חתימה, יו"ר ועדת הבריאות,  –אורנה דוידאי 

 יו"ר מתנ"ס ורבר וסגן יו"ר מתנ"ס יוספטל. 

 יו"ר ועדת החינוך וסגנית יו"ר מינהל החינוך.  –ניבה קפלן 

יו"ר אגף ספריות  –צבי בליץ  יו"ר תחום תרבות יהודית עם זכות חתימה. מר –גילה בן נאים 

 עם זכות חתימה. 

 סגן יו"ר מתנ"ס עמישב הדר גנים. –אודי ויזנר 

 סגן יו"ר מתנ"ס עולמות. –אורי אברהם 

 היחידה למכון וחקר השואה.  –משה פלדמר 

 
בחירת ועדות חובה/רשות: הנהלה, ועדת מכרזים, ועדת כספים, ועדה לענייני  ז. 

כירים, ועדת הנחות לארנונה, אישור מליאה על הרכב חברי ביקורת, ועדה למינוי ב

 ועדת משנה לתכנון ובניה. 

 
 פה אחד בחירת הרכבי ועדות חובה/רשות כדלהלן: לאשר    :5החלטה מס' 

 –חבר ועדה, אליהו גינת  –סגן, רון כץ  –יו"ר, אוריאל בוסו  –ועדת הנהלה: רמי גרינברג 

יו"ר,  –חבר ועדה. ועדת מכרזים: רון כץ  –ה, איציק דיעי חבר ועד –חבר ועדה, צדוק בן משה 

סרחיו גולדמן, ענת זנזורי, משה צלאח, חנוך מילביצקי,  –מ"מ, חברים  –צדוק בן משה 

 אורנה דוידאי, ניבה קפלן, משה משה, גנאדי בורשבסקי.

דהן,  רפי –מ"מ. חברים  –יו"ר, אליהו גינת  –: רמי גרינברג 149ועדת כספים לפי סעיף 

 נציג אופוזיציה.   1אביהו סופר, ניבה קפלן, אורנה דוידאי, 

רפי דהן, גזברית העירייה, מנהלת  -יו"ר, חברים  –ועדת הנחות בארנונה: אשר שוקר 

 נציגי אופוזיציה.  2מחלקת גבייה, יועץ משפטי, מנהל אגף רווחה, 
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מ"מ, נציג  –בה קפלן יו"ר, ני –ועדת מכרזים לבחירת עובדים בכירים: רמי גרינברג 

 אופוזיציה, מנכ"ל, יועצת משפטית שרית גרינבוים ונציג משרד הפנים מנכ"ל מרשות דומה. 

 
 מינוי דירקטורים ל: מית"ב, מקפ"ת/מפגשים, חל"ד והחברה לפיתוח. ח. 

 
 דירקטורים לחברות כדלהלן: פה אחד לאשר   :6החלטה מס' 

נציג אופוזיציה,  1אוריאל בוסו,  –רג, מ"מ יו"ר ראש העיר רמי גרינב –חברת מית"ב: יו"ר 

אלי בן חמו, יעקב  –מירה הולצר, ענת בעז, שולי ירקוני. נציגי ציבור  –עובדי עירייה 

 נציגים מאלעד.  2חברים.  9שטרסמן, קרנית בן עמי, ראובן בכור. 

 1יטלני. תמי ז' –ראש העיר רמי גרינברג, מ"מ יו"ר  –החברה לפיתוח פתח תקווה: יו"ר 

 –יוסי קרואני, צילה גרינהויז. נציגי ציבור  –רועי פן. עובדי עירייה  –נציג אופוזיציה. חבר 

 איוון גולדפרב וחני שוורץ.

אוסנת  –ראש העיר רמי גרינברג, מ"מ יו"ר אליהו גינת, עובדי עירייה  –חברת חל"ד: יו"ר 

 שי פרטוש.  –פישר, חוה ארליך. נציגי ציבור 

הילה שבתאי,  –רפי דהן. עובדי עירייה  –אליהו גינת, מ"מ יו"ר  –שים: יו"ר מקפ"ת מפג

 אריה ניר, שרה הפטל.  –גיא אליהו. נציבי ציבור 

 כפוף לאישור ועדת מינויים.  -נציגי ציבור ועובדי עירייה 

 
 ועדה המחוזית לתכנון ובניה. ומינוי נציג העירייה ל ט. 

 
הרב אוריאל בוסו מ"מ וסגן ראש העיר כנציג העירייה  אתפה אחד לאשר    :7החלטה מס' 

 לוועדה המחוזית לתכנון ובנייה. 

 
ל העירייה ולפקידות כפי שהן "אישור תוקף זכויות החתימה שהואצלו למ"מ מנכ יא. 

 קיימות היום. 

 
תוקף זכויות החתימה שהואצלו למ"מ מנכ"ל העירייה פה אחד לאשר    :8החלטה מס' 

 שהן קיימות היום. ולפקידות כפי 
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אישור מועד קבוע להתכנסות ישיבות מועצה כדלקמן: יום ראשון האחרון בכל חודש,  יב. 

 . 18:00עפ"י הלוח הלועזי, בשעה 

 
מועד קבוע להתכנסות ישיבות מועצה כדלקמן: יום ראשון  פה אחד לאשר   :9החלטה מס' 

 . 18:00האחרון בכל חודש, עפ"י הלוח הלועזי, בשעה 

 
אישור מועצת העיר על תמיכה בקידום מיזמי התחדשות עירונית חדשים בעיר לרבות  ג. י

פרויקטי פינוי בינוי, בכלל השכונות הוותיקות וזאת מעבר לפרויקטים המקודמים 

נכון למועד קבלת החלטה זו ובמסגרת זו אישור המועצה להקמת מינהלת התחדשות 

 .עירונית

 
תמיכה בקידום מיזמי התחדשות עירונית חדשים בעיר פה אחד לאשר    :10החלטה מס' 

לרבות פרויקטי פינוי בינוי, בכלל השכונות הוותיקות וזאת מעבר לפרויקטים המקודמים 

 .נכון למועד קבלת החלטה זו ובמסגרת זו אישור המועצה להקמת מינהלת התחדשות עירונית

 
 אוחיון.יד. אישור מועצת העיר לקריאת שם הפארק הגדול ע"ש יצחק 

 
 פה אחד קריאת שם הפארק הגדול ע"ש יצחק אוחיון.לאשר    :11החלטה מס' 

 


